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Lo 0 Quin Shea fron “arold Weisberg JFK assassination records appeals, 4/3/79 
New Orieans and FuIHQ; Privacy Act appeals 

ye rae 

{t has been some time since I received what New Orleans Field Office records have 

been privided in C.A. 78604206 I went over them as soon as it was possible, which was not 

very long after receipt, indicating those of which I wanted copies for my subject files 

and for appeals. Th-reaftcer much of my time was taken by checking out and responding to 

false, deceptive ani misleading aftidavits, an FBI spcciality but alas, not sx 

an FBI monopSaey. i not possible for me to return to these N.0. copies until early 

day before yesterday. During the past few days 1 have also reviewed some FBIHQ records 

based ou which I also appeal denials. In most cases copies will be attached. 

tn general the searching and processing of these rcecor#s reflects the traditional 

FBI mind-set, that FOIA is a withholding rather than a disclosing statute. There is. 

fotany unnecessary and unjustified withholding throughout. Some is mere arbi traviness 
a woth hol ding 
“and capriciousness. Some is of what the FBI itself testified to before the Congress 

A 

and also disclosed in these same recordse Some is what the FBI agreed for the Warren 

Commission to publish. pone is of what is and always hdd been readily available’ in the 

ational Archivese The eonbotit of newspapers and books also is withheld. FBI names are 

withheld willy-nilly while they are also disclosed. There is false claim to exclusive 

source or confidentiality of informant. Misuse of (b)(7)(C) ana (D) is extensive and 

2° in most if not all instances without need of sostaPicat’ bu. (I will identify enough to - 

ee make this point.) Taere is disclosure of what thereafter is withh&d and is relevant, 

as notes ade and files searchede 

The withholdings are so extensive and in some cases adept that nowhere in these New 

‘Orleans files are the special Garrison files disclosed. Not even their existence, which 

I learned from other records. There are Garrison intecepts not included, even reflected, 

that have been disclosed to me in several ways prior to the processing off these files. at 

(One is in C.4.75-1996.) I'11 be surprised if there ure no records eleven to my PA 

request within those Garrison files, one of which is an! jg 80 file. (I will pravide and 
attached . 

explain several/records relevent to my PA request and not provided undex ite) 

At the sume time there is disclosure of what is withhééd from all other searches I



recall in all other cases, such as how indices are searched as well as the existence of 

files on pe:sons whose niwes were searched through the indices. (The fil does not withhold 

where it does not agree with the political views of those mmmmm whose — are searchcd. 

For tlien there is no concern over PLLViACY Yad ts other cases it claims the need to 

withhold existence of a file even when it discloses the names.) 

The FBI provided information to the 4ttorney “enoral relating to Clay Shaw that is 

not provided or even referred toe The information was later alleged to have been in- 

accurate and was apologized for in an oficial statement elso not included or even re- 

ferred to. (Garrison had Clay Shaw charged with conspiracy to kill JFK, with David Ferrie 

and Lee Harvey Oswald.) 

The FBI also provided recorés to private persons, including coumercial investigators, 

that it has not provided fn this casee Hy Inowledge comes from copies in ny possession not 

fron the FBI but from the files of these commercial investigative services with whom the 

FBI has its own traditional relationships and dealse I cite one ‘linet. information 

on and relating to the late David Ferrie, 

‘ (as a mater of fact during the days of the Garrison Piases there were anti-Garrison 

néctings in the FBI NO FO. Virtually parties. These included Ferrie and the presse There 

is no indication of this in the records provided. Som: di those present made notes I haves) 

The extent of the anti-Garrison opertion is indicated ing « a few of these New Orleans 

recordse One has to do with special overtime work by large numbers of employees. The FBI 

aiso had at least one inside source I've made no effort to identify. 

There are virtually no records wplisting/te so-called "gritics" who were in “ew 

Orleans,including me. I aa certain that the FBI assumed I was in “arrison's packet, 

which is not the case at all. This general attitude continued to the tine of the Shaw 

trial, when despite its extensive coverage the FI does not provide the publajfed mis- 

infonuation that I sat at the counsel table. In fact I was never in that court room and 

left New onteans ienom trial began. I never laid eyes on Shawe 

Howcver I did speak to a number of informers and SOUrces s which is not reflected in 
onl 

the records provideu. (One instance was under Pap
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. reflects a desire to continue to withbld, on the other hand, whatever the legality or 

‘propriety of its Garrison interest he vas accusing it of everything under the sune I am 

“EBL supervisory personne} and others it discloses the name of the CIA's "field office" 
‘al 

ighief in N.O. while simultaneously swearing to federal courts that it is forbidden to 

How the FbI has its information filed is not wy concern. Limiting search to its. 

so-called Oswald and administrative/investigative of 100 and 89 files automatically 

excluded information that is relevant and that the FBI knew and lmows it hase 

The exhstence of indices by means of which compliance could have been effected is 

Gisclosed in the records + have. th ty whe not p revded. , 
the process Stand ards, 

There is no reflection inthe records provided of historical-case 

There abe sstansive 
ese dena WiTo Tones that are not normally justified. The clear intent is to 

withhold, not to disclose historically important informations. Adequate samples will be 

attached together with the proof that the withheid information was public domain. 

While on the one hand the FBI withheld even from the Warren Commission, which 

no longer certain whcther he made more ascusations against the FBI than the CIA but his 

accusations were many ogainst both. 

White the FBI withholds the public domain by referral to the CIA and ‘the names of 

take such disclosutes. ) _ “ ee 

There having been no federal law violation at tue time the President was killed — 

NO FO decided to make it an assaulting a federal officer Casey this the 89 file. 

The first Berial in this file discloses that SAs were instritcted to make notes that 

have not been provided. The claims to privacy are not justified and the information to a # — 

irae extent is public, including in Warren Commission wecords. There is inooSigtency 

yn 

in disclosing and withholding avon pete information on the same pagee 

The Indices Search Slip referred to in Serial 35 is not stisided. I believe the phone 

company sourse is also disclosed while here withheld. (Most search slips ane withheld) — 

Serial 50 is the kind of information that does not meet standards for 7D and the 

name is public in any event, beginning with FBI records never withheld. This is hardly 

a full and complete account of what thic man, kuown to mc, told the NO FO if in fact he spoke



directly to the SAC, which I am inclined to doubt. Much other information about him is 

Withheld. He is "Ricardo" bavis, whose name is Richard Rudolph. I have had several long 

conversations with him on his initiative after he read one of my books and phoned me. He 

is quite a vidvver. He had then moved to Houston. He was involved in several FBI investi- 

gations that are historically important in this case and are in part in records available 

at the Archives, if not reflected at all in oYccomde, He ran a few Orleans racket, 

an anti-Yastro so-called training camp on the north side of Lake Pontchartrain. It wags 

a feans of vetting money. He broke th: camp up when warned by federal officials after a 

nearby one was forced to be raided by the FBI, of sii which there also is no reflection 

:n the records provided, althou;*h it was in the DS DEDSES and connected with high Mafia 

Altheu 
types. (de=teet“iliis became an integral part of the War en investigation and conclus Lons, 

Psd Gklariond al are f 
soe ee tes Stay I found the man whose 

report of curelessness with explosives led to the FBI raid and the girl friend who accompanied 

Devis on what she deperibad as a very wild trip over” shell roads to alert Daviat gang to 

SCralde ‘vo FBI sources niutmed Carlos Bringuicr and Carlos wine get those men out 

of the New Orleans area. Again, not retlected in the records provided. Nor is the report 

of the Louisiana stute police, which without doubt gave its report to the FBI, The investi- : 

gation was by the Eaton Rouge Barvacks, not the neurby Ste Tammany P. arish barracks. Pictures 

ee also were taken -by the police authorities. I had good sources in two of them outside 

Ss 
- Orieans Parish and have a set of pictures of that caup./fmnformation from the State police 

An own pecvider of recady 
is indicated as withheld, I believe improperly. was a Major Trosclair, There are 

other records in which Davis name is withhled in these so-called historical case releases 

. a it was not withheld by the FBI in 1965, before there was a FOTIA. 

u =~ Serial whether or not ortlinarily properly, as I believe not, withhods the 

naue of a postal inspector. this nume is in the available Commission ecords and was the 

subject of published testimony .e 

5) Whether or not there is today a real b1 claim possible for Serial 77 and whether or 

not it was legitimately bi at the time the record was wade it is apparent that there is 

reasonably segregable information in the obliterated paragraph on page 1. If nothing else



it is the identification of Clark, who then was ASAC, There is no indication that this 

(and the other b1 records) was classified prior to my information requests. The first 
here 

dated classif deation is G/ 186 

G I have the same questions relating to Serial 79 in which Clark is identified. 

Serial 64 is another of the records withholding Ricardo Davis’ name, Too bad the _ Cond lask fy) : FEI withheld the interview report referved tos I'd like to see how graphically Davis told 

the FBI g about how he identified those he regarded us the right people for the New 

York City “olice horse: to trample. Or whether he told it all about his "camp¥ and its 

breakup ond its import:nce in establishing what can be interpreted as an Oswald "cover." 

The name written on the bottom of the record ig not that of either of the SAs whose 

reports are of less than an investigation of the Davis camp, connected with theg so- 

called Christian Dembcratic Movement or CDH. I'm also interested if he gave the FBI a name 

that a decade later became well known, Jack Caulfield, as I believe he might have. Yes, 

Watergate Caulticla, Jaws wrt with thet NYPD unit. 

&® Serial 95 is of interest for morc than a claim to bi when the rest of the record . 

indicates no logical bagis for the claim. I'm attaching the first two oo onlye Two 

my tholopies, both oficial and originating with the Fut, relate to this record. The 
AS provided trvne 

cord[is not coniplete, as ia not indicating the other Ferrie records the FBI had and 

. not stating how it cance that Voebel "advised he knew OSWALD" in junior high, where they 

were indecd friends. There should be a prior record and other related recordse Important 

.  Creatim | on page 2 gnd probably 2 point at which the record was censored in its iis, is the 

first poabeneglor the virst fwll paragraph, that "he and OSWALD were members of the Civil 

air Patrol with Captain’ DAVE FERRITE." 

I have to enter a guilty plea to having been the one who brought the Ferrie name to 

public attention. I cannot assume responsibility for the mythologies that followed. They 
i) whieh are a natural gonsequence of Gmproper official suppressions and misropresentagons epee 

testimony | extended even to th: censoring of the published Warren Commission concent 
SUPp esses . . 

transcripts. Thestyp@fan with the vat ga vere congenial to its and the Commission's 

preconceptionse



It was pretended that Oswald was not a member of the CAP and that Ferrie then had 

no connection with it. The FI has the same picture I have of Oswald in his CaP uniforme 

It had and for years _ without sanction in the Act or Seen much other 

relevant information. It still withholds — it must have that ~ obtained indirectly 

from its sources, including membership lists. 6 the possible daxplanations foi this in 

addition to the foregoing connection with Ferrie ig the fact that an FBI source recruited 

both Voebel and Oswald into the CAP. He was an FBI source as a member of the New.Orleans 

Yolice Department vice squad. “e was also a schoolmate of bith. He is “rederick S, O'Bul— 

livan. He lied under oath about Ferrie in Commission deposition, wiiich is at tha cenacned 

part. Relevant recoeds are among the very few compliances with my requests of the Depart=. 

ment during the Nitchell—Kleindienst FOIA regime. Examination of those records discloses , 

no basis for the years of withholding other than suppression of what of ficialdom Manted 

to suppresse Your own examination, of the FBI'g set or mine, will establisifthis. 

Another mythology is that one Jack S Hartin, whose right name I think is Sugers 

js responsible for the ‘Gackonass to Garrison of an alleged FerrieOswald comection, 

this is not true although it dates to the time of the assassination. What this November 2 

record (after Feriie's urres st) does not disclose is the Novenber 22 disclosures by Voebel 

on New Orleans TV. I doubt that for three days after the TV broadcast the FBI had no 

record. lore appears to be involved from my personal investigations. O'Sullivan had other 

and later involvenicntse 

Phillip Geraci Ill was present when Odwald went to the store of one Carlos Bringuier, 

‘who picked the fient with Oswald that led to all the attention. Oswa d received in New 

‘f 
n wt 

Orleans and proof of which he took to Mexico allegedly to establish bas pro—Castro credentials, 

Creatccn He wanufactured others by fh a "Fair Play for Quba Connittee" of ‘his CU -tieatiniiaepeemegpane: (an 

area of IBI withholding in records I'11 come to later). This an sed of much lying, begin= 

ning with the FBI and extending to the alteration of ¢he transcript of Geracit s Commission 

deposition, the typesci ript of which I have. Bringuier lied, The also-lnowing Secret Service 

content itself with silence while presenting proof of ‘the lying to the Coumissions "his 

(mie all relates to the raid referred to above with Davis, used by Bringuier to Gate his first



1. If these and other record to which I refer in this mamner are in disclosed FBIHQ 

redords they are heyond retrieval because of the FBI's om "previously processed" 

mechanism and lack of adequate worksheet description. ee 

2. Martin was a NO FO source, for Regis Kennedy I know, whether or not for 

other Sds. 

3 With his chum Bill Dwyer, whose mother I interviewed. No reference to ol ther is 

in the NO FO records. The earliest in the Commission records, from 89-69, is dated 

11/29/63. All three Geracis told me the FBI was there much earlier. Maybe it was another | 

friend, Vance Blalock, I've forgotten :add am not checking. Bringuier then manne 
Roca. 

Casa fiuka, Later he moved a few doors and to the name Casa Cuba, 



fis 

the son was in VN, then Gcraci, interviewed along with his mother, at my request in the 

meetin; with and alleged suspicion of Oswald. (Bringuier was an FBI and CIA sonheoghe 
It may help to recall his nickname among fellow anti-Castros, El Eshupides, which I'm 
told means not stupid but The Stupidity. ) 

CSersal 9%) Cberatur) The Egchange Alle; * the Voebel report, was behind the street on which Bedale Eychange 1 had his store. ico uhere Oswald lived when in junior highs 

The FBI found Geraci, interviewed him, his parents and others, and provided. him to 

the Commission. +¢ also interviewed Bringuier and others often on the same matterse 

bringuier's false cover story, . protected by the FBI and the Commission and by the 

$ticrations of the typescript, is that he “e met Oswald when Geraci was first in his | 

Store iumediately after the 7/31/63 FBI raid on the anti-Castro explosives in St, Tammany 
Parish, which was neporied in the New Orleans papers. Bringuier dated this ak August 2 and: 
> at different times but never before the raide In actuality it was in Hay or June, with . 

no coumeeion with the FBI's Taide 

(Following this raid there was further hardening of national ‘policy against.  dangar0 

cat ss stro activities.) 

Fro my own inguiries I was familiar with Geraci's history, imcluding the Jefferson . 

Parish juvenile record and report by w sergeant whose name I recall as Bourne. (aap 
. : . schoo searching old records.) A s friend of Geraci was a narcfink anil a source for mee 

other, Ae ad Dht harmed Ah. wee anne hoa She figures slightly in B Lecords , ieee | TS 

is without question and doubly sontiimea,, © 

Hy other sources include both of Geraci's parents before his father was killed, when 

presence of the family lawyer because I wanted to protect this very vulnerable young mane 

kb had been subpoenaed by Garrison and had ignored the subpoena‘when the Red Cross returned - 

him to the U.S. I was able to make a deal with tiie Garrison office to Samael the subpoena 

if the kid talked to me end I told them anything relevent. The interview was taped with 

the family Lawyer controlling the mike switch, at my sumasiiion, I have the tapege 

What follows is fact to which I patona no meaniny even though I Sec meaning in it. 

I also tapod the interview with the parents and played it back to them before I lefte



4. I recall no reference to the raid in the NO FO recordse It was included in the 

investigation. 

De Because in this I am alleging lying and misrepresentation and withholding and motive 

for withholding I have located and attach 62=1 09060-6593. Some of it and the attachpent is 

Bue true, .ome false. Turner's story is fabrication, with some limited contact with 

reality: she wrote Geraci for me to tell him I believed I could avoid his being called 

before the grand jurye And I did, 

Both Bringuier and the FBI forgot their earlier misrepresentations about the first 

| Oswald—Bringuier contact. Bringuier disclosed this about the middle of page 2 of the 

enclosure:"iringuier related that he again saw Geraci on August 5, 1963"( emphasis added) 

Despite this the attachment cleses with the FBI's re~iteration of the August 5 meeting 

«, only. 

In this record the FBI az covering up for Bringuier. The Borne report was my original 

source of the homosexual dgasault on Geraci. ty accounts in full for the incident,. from 

Turner's meeting Geraci when he returned from running away from home to taking him to 

Bringuier and includes Bringuier's arranging for Geraci to stay where he was assaulted. 

The NO report does not represent that it has no information on Turner. Only no 

information it interprets as derogatory. 

Routing of a copy to ouston for no apparent reason is interesting because Turner 

had a Houston past, a more spectacular one subsequently, including jailing, and has 

' regularly represented to me that she is being supported by a federal AZENCY «



After the father's death and the Garrison subpoena the mother, who was very dominating 

of Philip even then, decided to tell ue moree At that point Philip decided to tell them, 
already 

the mother and the lawyer,: what T had told the lawyer but not the mother, 

One of the times Philip had run away from home » during his Civil Air Patrol days 

and after his we. ting with Oswald, Bringuier set him up for a gangbang. Philip was 

homosexual. The narcfink, my source referred to above, Dione Turner, met Philip and took iis 

to bringuicr's, taemmses whence Bringuier sent am Philip to where it happened instead of home. 

It was a joint culled the Silver Dollar. It figures, if not in this connection, in FBI 
Ve. 

investigations, also not in these/Rcoris. In the Arcliives, however. 
; Gest / Several ; ; ; 

The actual time of the Bringuier-Oswald—Geraci meetingg, according to the mother 

and records the father gave me, was as soon as school was out fc or the summer, about. 

Hay, whew the mother took Phillip and a friend to that part of town to buy CAP stutt 

while she was at the dentist's. 

: In proof of the dite the father gave me copies of receipts Bringuier gave Pallip, ee 

a got Philip to sell antiYastro "bonds" at 50¢ eache 

| Meanwhile, pigfie or otherwise, Oswald got Bringuiier in panel over the unlicensed 

sqlling of bonds, as he later told bringuier, after the fight Bringuler picked with him,.- 

In early 1967 Philip was out of high school, workin? in New Orleans ‘and living there, 3 

a . not with his parents in Jefferson farish, which is a suburbs They lived on Green Meadows, 

. in “etairie. Garrison is publicly after Ferrie of the Cav and other connectionse Then 

Ferrie dies, with George Lardner the last known peRaoH to have seen him alive. : . 

Then, suddenly, the FbI source/ Osvald CAP recruiter/Ferrie associate Vice Squad 

O'Sullivan and Jeff Parish Deputy Bourne in effect kidnap Philip, with his familyss. assent, 

take hin out of Orleans ‘arish and hide hin for a weck with an vifiélia. The Stary. is that they 

are doing this for Garrison and to "protect" bhilip. Off and on for donut a dail they 

question him, tL omit my opinions and report what the mother confirms, that it had to do 

With an alleged vice ring involving Ferrie, wgyo was a well-known and charged ee 

Actually, I believe the word does not fit the man. 

In a very short time 4F Philip is in the Army and in VN.



None of this is in the records provided. There are some indications in other records 

6 ' % ao - Bs sf : 2 ol the vind sales but not the dates end the rest of ite Bringuiow's false cover, of time, cr
 

° 

Je prevceted by the LI still. What little was given to ep Withheld in the 

“hibtorical" vecordse That O'Sullivan vrceruited Oswald into the CAP is withheld from the 

N.O. ficld Office records although it was in the archives, where the FBI originally 

Withield it lor years, witil after the Garrison mess. The withholding also protected 

FBI Source O'Sullivan trom his false swearing about Ferrie to the Commissione What I 

recall hud to do with sex charges avainst Ferrie. O'Sullivan testified there were nonee 

in fuct there were, in his squad and to his knowledge also in the next Varish, Jeffersone 

Relates churges were iiled in New urleans, where #criic tried to fix witnesses, And all 

of tiis was reported in the papers and in my 1967 book wiile it is withheld under b7e 

to the Lind tea degree it iu rervlected in the NO FO rccords providede 

Garrison receive! many reports that 6swald was homosexual. Garrison interpreted these “ae 

as a link to Clay Sliiw, who was known as a homosexual and espect fin New Orleans and elsewheres 

abput Oilwell ¥ fi res 
The NO lO records most recently disclosed include some such reports (BoE Tn confident not 

atl ou viere These relate only to SBAHX Exchange Aliey and two gay bars, Wanda's and | 

Society Puge, about ubici: £ conducted iy own inguirics years veferc these releasese 

In 1967 ¢he FBI told the AG it had investigatec Clay Shaw and that he was the 

"Clay Boxtrand" of Warren Comission testimony. Tig was later retracted. None of $Y is 
n 

in the bov0rdas provideue Tue #UL alo comucted a "Clay Bertrand" investigation, which is 

hardly reflected in thw HO FU records. Tie investigation was at the time of the Commission, 

in 1965 end 1964, wh tice or not repeated in Yur-ison's time. (The FRI knew in 1966 of 

rubs Fabra arg 
his ‘emidgeivemes which aid not Surface until Lomletaacaay 1967 - and gver the by—Line of a "source" 

of the Vinite wouse, us L recall the rucorus, rakher than of the FBI, to which the report 

Wass tiade, whether or not that pe.son was also an FBI source, which is uot unlikely.) 

Jhile + do not croit the homosexual involvement and never did it was from the first 

&@ part oi the investiatiois This wa: magnified in the Gar:ison adventures, which were en= 

levged upon by Hark Lene und others. The angle does uxtend to Sack Ruby, who was quite 

lateruliy a sick man in these regards, wore than Seth Kantor indicates in his current book.



In all aspects cud angles, going back to the Voebel record and the initial mis< 

representations of Lirst source on Ferrie, there is withholding, in part and in toto. 

While I regret that the clements that «Llege homosexuality are an important part of the 

entire historical muticr, thcy have become that. (This extends iuto the International 

Trade iixrt, which Shaw ran, where Oswald staged a successful promotion and in which there 

were biden CIA "assets". Again linking to later Watergate, also not reflected in the N.0, 

fAlc§ inat extend to a much more recent period.) 

crs plher 
Thevc wust-beturthes bringuier, Ferrie, Geraci and other records of persons related 

to tuaa and their parts in the official story and investigationse How they are filed is 

not mutervial. Whether they can be retrkeved is material, which is one of the reasons i've 

provided records showing how — and how easily. There are files not searched, An Bringuier, 

8B mg uler 
wheuc { have the number, und on others part of that part ol the story, like kid then busi- 

Oreste(s) 
‘Hess neighbor but not friend)Pena. 

This reminds me: there was an alleged Mexican involvede There came a time when 

Bringuicr got hi: license number and gave it to the NO FO. No such record is provided. Earl. 

am the nunber gp tuhelae He testified to this before the Commission, He testified 

that the FBI asked him to be alert to this, also stooped, Cover records are 

provided so the FBI could say it did speak to Bringywirocr about this alleged Rashcan 

associate of Oswild's. 

Also connected with the Trade Hart (ITH) and Oswald's operation there and information 

withheld by the FBI is Serial 114, which is hurdly a cowplete retlection of what is 

reported and is not the first time the FBI got the WUSU-IV pictures referred to. Again my 

sources arc the best and I believe reason is on my side. When it was on coast=to~coast 

TV that Oswald had staged that operations on 11/22 do you think that the New Orleans 

FBI wasted three more days to get those shots from the photographer, Johann Rush? There 
2 

are other records that I believe follow on thise Through the language you will perceive 

_ indications of a never identified other associate or usuociates of Oswelf. These prints 

are rolfrred to in r ports available at the archives in which the NO FO sought this other 
- the FB! 

person. (Yet fsithholds all records relating to a fingerprint not Oswald's that I've already 
NT
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the Ble appealed amt any referonce to th: 17 prints Rugh made for the Secret Service and to its 
_ aceess to ae 
first Gaaadile—et the WOSU% footage.) 

While 1 question the withholdings of names from Serial 169 that is not the only 

reason I attuch i. copy. There is no privacy to protect, there is no confidential source 

or only source of secrecy involved. 

The second parassraph is the first of the places there is refercnce to information 

. — ane, fda ; . yy 7 Crosses __ , not included in these files as prowided to mee The content ea OVeL finto records the 

FBI withfelds but has provided to coimmercial investizatorse Reference to flying planes 

into Central america by Ferrie had just then been of great interest to the FBI in the 

Carlos Marcello deportation case in which the mentioned G. Wray Gill had been a “ercello 

lawyer and “errtie the investigatore Retired SA Regis Kennedy, also mentioned in this record, 

Was involved in that case and failed to file a report(from what was provided) indicating 

that while in attendance upon the court he saw Ferrie there the day of the assassinations 

That was the day the cage ended. 
iis 

There are mistakes; in the numes. Correctly: Layton Patrick Martens and Alvin Beauboeuf , 

abgut both of whom the:rc must be many records not provided. These include records relating 

to an carlier arrest of Martens, who with Ferrie was connected with Sergio Arcacha Smith, fhe. West). Areache tH  Aarfent/and farie's . ; way neg@p Smith's hoe. ool aigclosoe nies 35 CctetLon with CIA antiVastro activities. : ; 

Page 3, paragraph < refers to the forwarding of what is not provided, the New Orleans 

Ferric file, quite welevait. This is a pre-assassination Ferrie file. -_ 

The disclosure of two police names on page 4 makes other withholding of police names, 

as on page 1, at least inconsistent. (The DA's investigators, as the FLI knew and its 

records disclose, are regular members of the NOPD as:signed to the DA by the PD.) 

Serial 190 Aponte was revised. I recall no revised copys It refers to indices not 

providede I question the need to withhold what is obliterated on the third pagee I'd 

be surprised if the infoniation is not public domain. 

The page heaved "isc." by hind includes homosexual references and referemees to the 

bars 1 referred to carlier. What is missing is later, rclevant recordse With regard to dr
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Looalttr Sharidang 
Vandals bar this assuucd tn Rowe) ance when a forme typ De partmont employee’who was also 

JZ se su tow ovteann OS Regard ti —_ active da low Oxleans, fembeteme, the Hoft'a/Partin cas C, Tiwana, did an NBC 

“special” and did other titings at the samc time that heve relevance ga. wisidentified as 
(S 

the "roel" pevson know as "Clay Bertrand" one Gene Davis, then reportedly owner of Wanda'se 

(One relevanccs will come Later in coi:miection with on informer whose names include 

Goorye Wyatt, the one used iu the Later “aon. =” 

This record sodeat the existence of other records I do not recall seeing. It also 

Amdieutes the need for othr record: bo cxiote 

we doo perdial D2bae I do not recall the teletype referred to in Paragraph 2, quoting 

terrie as saying the Vrusident should be killed, ctce ‘nis was earlier public knowledge. 

+ include it in Qa 19607 book. I recall he made such a speech to a very conservative 

wilitary groupg of wicich no report is included. I think it was the “ilitary Urder of the 

World Varse ‘The Fol can't have missed that one. 

Prom varcgrapn 4 it apoears that as of five days efter the assassination the NO FO 

had not invormed FLIIG of what 1 report above, how "OSWALD got affiliated with the Civil 

&air Putrole" this wai not because the NO FO did not kuow und had no records of ite Those 

records are not includuc in the NO FO files I received. 

Please note. tuat despitc the vact that Voebel vas a Commission witness, despite 

historical case standards ‘mem if not rcpular FOLAwa standards, in 17 the FBI was going 
Nt Lar. 

to withboid Voebel''s nunee And in commection with Iieintormintg » PBUIG. 
by A "4 

Vere it ap ropriute to make ainy/cliaim for Serial 523, as from prior disclosures 

‘of the period bevore FOlA it is not, tue naue of once »scrson is co.tain and not secret + ? ! 

and the other is the guess of a subject expert, if correct, also not secret. The certain 

. ; Garlos . 
nue is that of whe wuLroga, who was «lso an FSI source. The, second tay be that of 

beverd Butler, anctroudot of tie Luar rightaf ana @ CO.uercializer and exploite# of right-— 

—
 

io
 Wing causese Butler also been on WOSU with Osweld and Bringuicr. (What appears to be 

2 

Serdal 326 appears to be related Muuuel Gil worked for Butler at something called INCA, 

Butler 

Tue Longer neue in this sertul could iuclude the/midc ‘le NAIC y Scannell. ) 

L provide Surials 584 and Sv6 tojsether becaue they appear to be ubout the s:me matter,



6. Wyatt's sidekick was Morris Brownlee, David Ferrie's godsone The Jack S. Martin 
mentioned here and earlier was a source for SA Regis Kennedy. Martin was also a Garrison 

hanger-on and provider of very bad information. Wyatt and Brownlee both hung around the 

Garrison office, Brownlee much less than Wyatt.



3
)
 &) 

With claim to classitu.catieu inade in 204 for the phone call that froin internal content 

has to be from SeiMiOi FO Lig. (There is in fact a serics of records relating to the date 

9/18/65 aud the FbI's antercet in it inelnded in carlies disclosures.) Perhaps the 

actual oxplamation for what appears not to qualify for withholding lies in the directive 

“by whatever means necessary e" 

Chem ol 38 belt Where 
Ta itog checkin; of tourist peruits~the FBI disclosed the CIA connection of one, 

Willian Gorge Guudet, who just hi ens to be one who launched another assassination 

wytholoyy, af Jack Ruby as "rede" There should be records relating to this in the N.0O. 

records provided but I recall none. There should also Inve been a rundown on Gaudet's 

intercstin;; co.nections that would not end with his ITN office or his publication 

relatin,, to atin duie:iean with an Anvletonian perspectives ITH is Shaw's place, which 

Oswald used for a successful “deuonstration" iu wiciel: the FBI quite properly had great 

inter-st that [lid not include the reason Osuald picked LH for his shot at TV. 

While LI have no present recollection of why months ago I selected the two pages of 

Vol. 4 workshe ts that are attached 4 presume lack of legibility was a factor in both. 

There is no need for copies of orig ginals not to be clearly ee There also is a refertal that reloate thep— 
/sh Tadd been respondeu to Long before: the eral of the records ‘being proces sed «iamaaantgrs 

If s0 the result could «.d should have been included in the relouses at this point and 

reflected on the worlksl.. tse (I know of no TIS backlos a) 

we 

The ful has distinguished itself vith gross lidcuse of the 7D claim but hardly more 

ith Sdal 412 I question the b1 claim. 

Clearly and unjustifiably that with Scedal 415, which withholds the ime of Edvard Voebel, 

A almost oaihheld du on eurliee record Yatter all of this was quite public, ranging from ? 

Voebel i:stantly on TV to his War:en Coumis::ion testimony and the records the FBI NEVER 

Wi thAed at the archives. “his is purt of the mind-set I refer to, of harassment by FOIA 

abuse, of creomting phoney statistics and inutlating coats - of all abuses. If it were 

justifiable, whet i:. the need in an histovical case? There was never any confidentiality, 

either, as this was not ihe only wourcee



Te The 9/18/63 date, appear to refer to a know fake report of Oswald having been 

seen in Mexico City then. There is continuing withholding telating to this fake, I 

. believe claiming national security for a known fake is unjustified and that a faker 

is not entitled to protection by the exemptions, particularly when his name is not 

and has not been secret or unpublished. 

8. While I do not presume that this is Mexican Government information there 

was widespyead disclosure of this official information, much of which has been 

readily available in the Archives for years. There appears to be no basis for withholding 

any Mexican Government information. Meaning relating to Oswald in Mexico or in travel. 

With regard to the Paines, both, there has been widest access even to political 

files and extending into both families, even to Trotskyite uncles and indication of 

being an FBI informant. The Paines are central figures in this cases



io) 
ey 

@) 

And then there is mox. to the Cross Yountry company and its ownership, the Bloomfield name 

(G:
) 

L question both propriety and need for the same claim in Serial 479¢ 

With Serial 512 I question the classification and withholding. Note also that the 

reference to the earlier crash "do whatever necessary" 9/18 matter was based on a lie 

and not entitled to protection on that basise 

“his record illustrates the importance, historically, for not considering field office 
» Sentb 

copies to teuant duplicates of FBI originals £ Os. The withheld material should 

relate to “ack Ruby because the second file number is that of the NO Ruby files 

Serial 569, Voluue 5, refers to tlews of the WDSU footage I do not recall perceiving 

in the Fol's stilis. lf so, what frames of Johann Rush's film were used and from what 

source? Tiis record is not as informative (to FBIHQ) as it could have been. Neeley also 

is in the pictures, as the report fails to state, and she also identified another person | 
then 

in them, ‘an executive at the N.0. Roasevelt Hotel whose name escapes me for the moment. 
he 

She told the NO FBI that Lawrence was Tob vahg space in the new ITM building then underwaye 

that ap,ears to have a CIA coimection. Neeley worked in the ITM office, with Jesse Core. v a CSeril 544 * 
bracy's middle name As Cuthbert, not Cuspert. He was a well-known hgnosexual, intel—- 

A ) 
lgctual and gun fancier. Ie had what in Sew Orleans wa: known as a "discussion group," 

those of which I know being of rightist orientation. There were reports that Oswald attended’ = 

hig. (This reminds me of th: total void in the New O:leans files of the established fact 

of Oswald's having becn at the Ryder Cot'fee louse, where there was such a discussion groups 

Qne of the operator: was Jack Pragier, the other Howard Cohen, both of Ful interest, Cohen 

even in Hexicoe I knew Tragier. It was the custom to have guestg sign in. Somewhere I have 

the page Oswald signed. I'm surprised that the FBI, having spoken to both and to others 

who were there, provided no indication of its having obtained any of this setomuablane) 2 

While I've forgotten why I made copies of the attached worksheets that vette vith 910, “ 

and 1026 I preSune with both it is the use of a ball-point blue pen for what is to be 

photocopied and is never Gl@arfand the extensiveness of "previously processed" where there 

is error on the worksheets that can lead to identification problems. What is indicated as 

Vol 6ff is actual 7, of which the second worksheet is part ae from 74. Omission of dates, as f :



9. I have copies of other FBI prints and of investigative reports based on them = 

many - not included in these NO FO records. If in the FBIHQ release they can't be retrieved 

from that mass. 

It comes back to me now that the name ig Nick Palmisano and it was the Royal Orleans 

rather than the Roosevelt Hotele 

10. Here I mean to indicate withholding, perhaps by filing outside the 89-69 ox 

100~106601 files.



iets 
they are omitted \be;dincing with 410, ees a total impossibility of finding them as 

ra] 

"previously processcud." Who cai even estinate how many "Insert re: Oswald" records 

there are in WLI files? but that is the only information provided, no identification. 

@hiat even the fLl was confused is indicated in Serial 1078. Please note on this the 

addition of indexing instructions for other than the regular index, the index that remains 

Withiucld. (Wew Orleans also provided index camds to Dallas.) yo" 

On Serial 1064 thor: are Your obliterations, with the single claim to exemption 

SAL%S 
foliowiny the nue of the HO SAC of ali things! b2 jgim—7D ure claimed for the @@ps name 

and no Claim is made for anything clsee I! the identification of an informer is withheld 

I do not appeal that. If the symbol is withheld I do appeal that. Disclosing it discloses 

nothing that identifies the sources 

It the ¥bLI was and remain/uptight about the 544 Camp Street address it would have 

behaved exactly as it did behave. this e.tended to retusing to provide the Commission with 

a copy of the literuture on which Oswald stamped this addresse When the Commission 

weeipied of the FBI's stonewalling because it required a copy with that address it got Hi 

ie from the Secret Se.-vice.s Meanwhile, this is precisely the area in which the FBI wanted 

rer | did succeed in forcclosing the Secret Service, thateddress ak the Oswald literatures 

The Px huffed and futved its files full of self-—justification about the same pamphlet 

Without that ddiress stamped on it for all the world as though the records were identical ————— 

because they were the same Corliss Lamont pamphlet. 

sui Hewaan was the ownar of the building, since destroyed for the new federal building, 

Lo understand. He guve thc Secret Service to underst nd that he put Oswald out of the 

building when he found him there without paying any rent. He gavey me to understand that 

it was Oswald and it was the office that had been used by the CiA front, reference to 

Arcacha Swith in 10G4. MoThing Wn This tn (he Pyles pre vided. 

dmong the intelligence not vrovided to the won seton, tm from any records I've seen 

to PLING is that there was ao side cntw:unceé to the buitding and it was the office of a former 

SAt7 . 
FBI named Guy Barister, then had a private detcctive agency and an anti-Communist 

organization of his own. Feriie worked for him from time to time and used his office. I



10. In effect this almo means that the NO FO became a subsidiary or auxiliary 

Office of Origin and submitted reports directly to FBIHQ rather than through the 

0O, Dallase As it relates to Oswald and the Oswald file, this indicates the need 

for other files and records to exist. They have not been provided.



cof Lito the Potts noninvoestigation{in my early 1967 writing. 

another person who used space in the building and was connected with anti-—Gastro 

activities is shumed in the available FBI reports but not entirely by the Secret Service. 

His name is Arnesto Rodxi gueze He had a language school on St. Churles, Oswald did go 

there, aud Rodriguez had the New Orleans press reputation of being an FBI sources 
is 

While Loam sayin;; that this Serial relates to what it(inown the Secret Service was 

Johnie, sovulcing repeatedly to Rodiiguez about the subjcct matter of the mema,I am neither 

saying nov not sayings that Rodriguez was a protien VBI iuformant and aon't care either 

way and am not asking that it be disclosed. [Serial 1107 atime. is an informant 

roport by a different SA but the sume SAC name is witidwld along with other entries on the 

seme Clains.Phis record appears to relate to a loffa source, the best known of whom 

was -Edvard Grady "Whitey" Partine 

Vile the seme claims and withholdings are made on what appears to be Serial 1150 

in this case the record includes the PCI's permission to disclose her name and FBI connection 

80 there is no basis Lor withhoddin;: it as those who processed the record did. One of 

Ghovwe to how SA keaunedy then spoke was Betty Parrot (Parent). The record was disclosed 

yours ago enu LT wrote about it in early 1967. She \iould have been a good French Quarter 

SOULrCCs 

‘ie prlef record begins "Attached is 302..." and adds "and also attuched is a 502000" 

Loither is attucned on iit we avy way accounted for in the worksheets. Both are 

Witioelad sithout any claiu to ary exciptione 

Wit gpocars to pe Somlal 1591 mekes such extended use of b2 and 7D that the .date ClineL) 

is cither a secret or vindly sourec xsor is sotely a wetter of FBI interest. Some date! . 
“ 

£ ulso epocal the othe: vithholdings in this case. Obviously this person was known to the Lo 

Garvison people Prom the content and from tho date b.cause this was prior to any public 

: 12 
or published Imowleage of thet “iivecti ation." \~ 

sembal i454 uatlo. extcnsive use of 70 with regard to Arcacha. What is public knowledge 

“avout opcacha that wellomued procesuors iight consider should’ be withheld ranges from a 

, Sy fia : ee eee 5 
bogan act charge down to oyoulnm: bis fellow antiCastros. I believe that Or¢stes Vena



11. There is no reference to Rodriguez, who also figures in other aspects of the 
reference 

investigation, in any of these NO FO recordse Nor is there/to these other aspects and 

other persons. One of these other persons, Roger Lovin, lived at Rodriguez' school for 

a while. Lovin is also mentioned in the King assassination recordse One of the other 
ee 

. 

aspects has to do with a questionable trmmmintion transcription of an Oswald debate tape. 

12. If Jack S. Martin's name is withheld then the withholding is réficuloug.



testified to so.e of this because his was sone of the money Arcacha pocketed. Pena also 
“went to the itiami Hy of thé Group to set Arcacha out of ite Arcacha also conned other 
Pe dugecs, Licluding qui Poga, who was with him often, ey. 

Whoa ag, quoutiougs about the bropricty of the witlholdings compareel with or balanced chic die 
: a3 aginst really defainatory tins information the FBI has released about others plus 

the supposed standards of historical cases. WP Cir 
| Y3 r 4 ty odor serial a2 oll will note that in even its internal records the FBI avoided 

the: fact that Banister was in the 544 Camp building. 
| 

}/ hn 143 , Under Surial 680 misleading internal records were also created or represent those 
already created. I doubt Ferrie misled the FBI. Or could in these matters. The CRF could 
not hive had offices in the 244 building because it ceased to exist prior to the Bay of 
Pips, when the CIA forced its consolidation with those the E, Howard Hunts and David 
Ferries cousidered dangerous "reds," the ref ugee unionists and ethene of similar 

w oe 
4 J. Views that are left only as related to the right extreme. Ferrie thus evades without lying. 

Following this there is inaccurate reference to what I refer to in my Ronnie Caire, appeal, 
Carre 

mas 
begause as the FBI should ive imown be did organize what was imown as the Crusade and used . 
that building as an adiress +0 which contributions could be sante At about the tine of 
Serial 1434 a Gertain anount of this was in the papers. This Serial was net prior to 

w» public knowledge of the Garrison things horeover, Arcficiun and Caire had to go public to: 
‘gel the money they lonved for. 

30) In Serial 1515, as with the others tor which b2 and 7D gleine are made for more than 
| & nane or a number, there is a question of whether anything is reasonably segregable. The 

wi thholding of the peisonal pronoun when only one can fit is ridiculous and unnecessary. 

(Also coidionplace,. ) ee Ue 515) 

L knew Brownlee, Worviets Godson. J can't check Serial ‘7102 because it is withheld as 
"previously ptocessed." Thc content sounds rearkable like that of a record appealed atove y 
where I go into Sullivan, who is the source in 702, Why withhold in one record and not in 
the other when the withheld identification is the same? 

Brownlee was in with Wyatt on the caine is deal einen ae ter the time of this 
oly record. Ue was used in act to pull the deal off, “fine softer Garrison's operation was public. -



(Phe gee pair told ie of being in betroit at the tine of Sheridan's involvement in coverage 

of facial disturbances that led to much criticism of NBC.) 

Ly S.rials 1664 and 165(?)7 seem to bear on JFK records indices. | 
. / ESE 6 Unless there is an wmecorrected crror in Serial yit reflects something that would 

appear to be radically wrong in the processing and providing of records from 89-69. This 

Sserlul is the first iu Volume 29 as provide! to wee Yet it refers to Carlier records as 

in Volume 41. 

62> 1 provide Sivial 1907 for comparison with other records in which FBI FOTA croséddons 

claim excnptions. Like the source, not wit chheld, nor his comment that the wife who left him 

is psychotice Obvious polatY bal purposes are served by such disclosures without regard. 

to truthfulness or dependability of their source, ( Mevel Stroy ee m tou h wth he FB) 

Serial 1916A veprosciits the initial classification or this 1967 record as of e/ze/ tt. 
hy Then among the problems this presets, «side from the LO » is that sempteetsbee the FBI had: 

Ss)
 

reviewed these records not fewer than three times without Classifying them Ones tn additio _ entrees 

there is no other side in what was provided to me although this record states “overs 

which is typed one (See fo. 30) 

%o) Serial 2003, which apoears to be unreal in many respects, is a record I referred to 

earlie: as disclosing the existence of a ULA "Yield of. ice" in New Orleans and the head 

ol that office, -mitter: the Debartucnt has had sworn to as always necessarily withheld -as 

a national defense reyuiromente 

Why the New Orlusns Ula "field ottice!" did not read the sensational local paper headlines: 

aboul the Cla, did not listen to radio or lock at TV, is a mystery. Five of these six hh Sted 

are aon the most publicized names. 

“iis record uiskes mo wonder why other internal lI records were referred to the CIA, 

36) Which has not actedd Gu theiis As Sc.ial 2015, vorkshcet attached. 

Van it be that the Ful actualy believe the CIA pretcnse that it did not know that 
2 

the cthurged Clay Shaw was a Cla contact in New Ovluans? 
LA 

Do Ti one takes what vppears to be Serial 3076 at fuce it appears that when someone 

Walks into an FBI office and "insists" that it sece it pictures of someone taking pictures 



allegedly of his place of business the cntire federal Law enforcement machine eaechp this o 

insistence and for no apparent reason accepts and files these "insisted" picturese Then 

the SA dovs not write a icmo on it to the SAC, it being inportant enough for such a memo 

to be wrtt:en, for more than a week, by which time he has been careful to learn vhave 

the "insisted" pictures arc filed and informs the SAC of this, the Sac having nothing 

better to do than concorn hinself with "insisted" and unwanted pictures of a man 3 rhoge 

name apparently means no: baton to the Fur. 

There being files on the persons interviewed,{thisf temo that is important. enaygh for 

the. SAC's ittentiong maltes no reference to the files on those interviewed 

4nd for no parent reason, certainly none from the content of the nemo, the SA ; in 

directs it for 2 in the JFK assassination file. 

in compli ance are ny PA request despite its having we noned Jack, (nceupirtiesieter enough, 

and i do not sugyest titis is the produat of some FBI mind-control operation, when I armed 

mf ~ trom the weights he saw me litt and carrye Ie uscd jack as short for Jackass. t 

because he wag impres.ied that I could work Like one.) 

I don't laow how many Voisbergs appear in the FPEI'ts JFK assassination files but. ‘trom 

the rather ‘large number of records I've gone over there is no other, This one should not 

have been missed in NO, which raises the question, how imny more were "wissed"? And how 

else they ure filede I'w leurming a bit about the subjects used for JFK assassination records 

the FBI does not want to surituce in novual searchinygse . 

Bringuier was incredible. I had no interest in hia. is was the morning I was to return 

home after testifying bevore the grand jurye I hud not conc sight-seeing. So when T socopted 

the ofer of the police ser,cant in charge of the police assigned 0 the DA's office. to 

be taken to Oswald places of interest he had his oldest man, the ghoub-te-metine: Femmer 

Sedgebeer take me to Oswald places of interest before talking me to the airport. I had my J 

'



| and how I learned of what the BE appears not to have been able to icarn, the fact in my 

Ronnie Caire request, that Oswald had the side entrance to the Cigali Building in which ani 

own Comera With me aid lad taken the pictures I wanted. As a last stop Sedgebeer,: who 

had tuken a Polaroid und used it tor uc, took me to not the Habana store run by Bringuier . : 

as this Serial states but the labann Lar owned by Orest Pena in which Oswald allegedly 

threw a spectacular drunk. While pedgebeer was photographing the front of Peniat a place 
Casa 09Cay, 

EL Estupides Bringuier cane dashing out of his store,Qiich was several buildings away, 

in a hult-crouch shooting away with a S5mme He tool many more pictures than those he 

gave, racher insisted to the FBI, as he snhped with virtually every step while crossing the 

pavencats ound strects Wad I been alone he'd have juaped we although we had never ‘spoken 

or to the best of my knowledge even seen cach other beiorce I know I'd not seen him. 

Ii was a pretty crazy business I'm not likely to forget. 
a 

But Ian interested in the missing interview report and notes and in any other +. 

mistilings, if this is what they are. mee a 

“(Anon the pictures I toolc are those of the wrong, lieaning non-existing addresses ‘in 

Oswald's address book and the porch of his residence where, in the official account, in 

the dark ot night he practised sighting through the scope of his rifle. This also is when 

: in ry paw “ mt : : . * “7 Catire had ofiices. I've noted Caire's cvuimection with drefacha and the CIA» funded. ” 8 
ow” 

anti-Castro people.) 

Serial 5216 velates to Layton Martens and one ot those at the phone company from 

whom the FLI obtains informations Hartens became very much of a public figure. He had been ° 

Ferrie's "roommate," too. This record holds other interests, like how four years late the 
+ 

" 5 oN : 1 2 9 FBI learned that there wore actual Clay Bertrand |s in Hew Orleanse Odd how Regis Kennedy 
ce : 

and other BAs could not have asked this phone coupany source while they were looking for 

mw 1/76 
a Clay Bortrand in 1963 and did ask in 1967. And that PLIIQ did not order itf/The appeal. 

is uot for the phone co.ipiny- souree but for the other withheld information opposite which 
s 

no claim to exemption is made. 

Vol 28 - the uvorl.shocts are iLiegible. I'd appreciate a set that can be read. This 

Can be doue by overexposiiy; Lor the content and not wornying about the over=exposure of 

the headings, which ar. black and legibld.2ne FBI does Imow how to xeroxe



ws 

“4 

Herial 4190 discloses what is wictliheld under privacy claim in other recomls, the names - 

at Papeuierican “has, welll known ui mCh, boo, beceun.c they did the filma work f or the 26) 
focal TV stationsa iis is a cover ratho; than an actual record and while it may state 

What ts foctual ib doou not atate what is actual. Supverisor Wall, as my 1967 writing 

specifies (without iy Having seon a single FBI refercuce to it) was at covering and 

non-Investivations. lo first devised the weans of hiding the fact that the Bani ster(f ormer 
addners b vols : 

FBI) Agoney was dn the 644 Canp Strecat building by using the Oswantydevice of .the side 
A ce: Wall 

“ street address. SWieanneed to interviow the CIlAtype #yanlc bartes without’ going into 

Barts! nave In Oswald's addressbook. He has other sindlar accomplishments that avoided Ab bter Area chap 
Givin: FoTuG troubles. 4 Aaves heade’ the WO Cuban hovolutionary Couicil, vhich the CLA 

funded through 4/63, wivieh happens to be the time Oswald returned to New Orleanse: 

Bartes also later flew planes for the GIA in the Congo, well lnown in New Orleans ‘but 0 ddly 
a odd? jot mentioned in any FBI records Ttve SCeNe) 

Yall does not giv: the number of stills Rush geve the FBI. Other reports indicate 

pix, which is no doubt why the PRT appears from th: Archives to have given the Warren. 

Commission only two. 

the second paragraph hides other informations It vives as what one could tale as. the , 

first date the PBI “ot these movies of Oswald NBO ee literature outside the TIM aa’ 

12/5/63. WDSU showed them and fed them to ae 11/22/63. It can'+ be believed and 

I do not believe that the FBI waited 11 days for this important evidence. I don't believe 

it because L know better from the man who was WDSU's news director, Ed Hloner.Actually 

Planer and Jesse Core y who had becn public relations director for the ITM and was in touch : 

with tho FBI iu his conplaints about this filmed Osuald demonstration, reviewed the WDSU 

footage ius soon as Oswald was identified after the assassination, At that time , both men 
Core 

told, ne Wace wa still in the WSU foutayzes When the FET returned the film he was note 

also shows that whether or not the FBI 

spliced it all together, as Planer scumed to recall, what the FBI got was not one piece of 
. ; Wy . fidm, as this ruports wtates, but Ag’ Gnree that WOSU had. The other qwo were of a. debate 

Oswald bad end scenes ab the secmlily untuportant disturbing-the «peace trial where Oswald 

entured a guilty plea although he vas not guilty and had « nice clipping reporting his $10 fines:



fi Bal has and is withholdinay: the information hidden by Wall. I appeal it. By this 
t 

+ Miu More than will Collow, from the San Francisco #€ Iicld Office amd FB/HG (See Ab- 34H . . Lether recnds hare dome teak me 
“af 

Soatheal A025 wittihelus JUL names including Wy supervisory Tevet. appent 

iz 42°94 withholds the name of the SA who wrote this ropport. There is no content relating 
XS 

to the eopbion, “AlLsGED JekrORES TO TikeLunncn TosPTHOWY Ol EDWARD GRADY PARTIN, " who I think» 

you will recomize from luis DJ role in the Hoffa con Picton. 

i've voforrad to Weis character, alka John “eorge and other names, in connection. with 

both bhorvwis Brownlee and Welter Shox Wane Shortly after the King assassination, as this 

record does not mention, Wyatt was shot in the foot while vorlking in a filling station 

anc. nobody was ever charged. tention of the name Russo is not the only possible basis for 

filing u copy in the Camrison part of the J! \ assansination filee Wyatt spent much time 

with the Varvison people. An this report fails to state Wyatt was a federal navootios 

tint ormunt of such dali gene: that to make IWkinmself loolc good he framed some of bis friends. 

He was also a blabbeoxmeuth, which Brownlee objected to. le spent a long night, all night, 

talking: into my open tune recorder and turning it off only oncee The day Sheridan / Partin 

made the deal with Lrowleafiyatt to "defect" from the State legislative commicttee fir which. Liles thik trmmi Hee wie investigating, 
they worked. and ¢o to work Lov Partin, Yiyatt kept me inormed. from Baton Rouse by. phone. 

nef) 
Lut the records relating to Wyatt and the JFK investievation are not provided. Nor any 

record of Wyatt's arrest in Texas with Brownlee, near Dallas as I recall, on a narcotics chargee- 

Whethor or not an infomuurt on it Wyatt was part of the Hew Orleans JI assassination 

*" snsrendelecbion, cae Hof Hav been i tha FB, ny V4 ‘ : 

3) ; Serial 42/70 is the lndices Searcies slip on a man who was a good friend of mine, 

Matt Herron. (This rentinds me, the henphis ield Ofice provided no King assassination 

records: relating to hin and he did take information to ‘he BI tere when he obtained it 

aS, . 
while on photographic asei;nment for Lawenrotleay a ths BI knows from my bool Frame-Up, 

1 

he also provided me with inCormertion that I used and souc 1 feared to use) Natt was a 

frbend of Garrison's, too. Me was the Sicburday vende Post photographer on the Phelan 

duitervicw al Permy luv 330 (relating to Wiel no recorus live been, provided) and for David 

Chandler then of Lito imyaszine ( no records of which have been rovided), both in Baton Rouges. * porch 



It appears probable that this scarch Slip wzs in anticipation of his testimony rd 

as a State's rebuttal witness if Phelan was used by the Shaw defense. 

From the time of the King assassination through the Garrison—Shaw case when 

I was in New Orleans I stayed With Matt and his family. Now I find that the man who was 

So lcind to me was then indexed 10 times by the NO FO on three different subjects and 

in six different "internal seoueiiyt matters. (Of course I feel slighted that I was 

slighted, that none of these citations can be traced to my subversion of him and 

tht there is no search slip on mee) 

From his connections with Garrison and me and others, from his connection with the 

Shaw case, I believe Matt is properly part of the NO JFK assassination files and ask 

for copies of these and other recordse I'll send him a copy of this searches slip and 

if necessary I'll ask for a privacy waiver. But I'd rather theprocessing begin with any 

necessary privucy excisions becuae there is no tellinj: where he may be. (As of my last 

information he was negaged in the great subversion of navigating the ship Greenpeace. 

I'm sure he has taken it elsewhere since my last information, when he took it into a 

Pacific nuclear test zone. So you can see how dangerous a person he ise If he took it up 

to @iither the Canadian seal kill or the New Enjland nuclear electric plant protest, 

which now seems léss like even an FBI ifornall security matter, it would take a long time 

for any letter to reich hin. ) 

If there had to bé a scarches slip on people like Matt I find it unusual that there 

are so very few in this entire file. rom this I am led to believe that there are many 

others and that if not withheld from the files searched are in other files. Dallas, for 

©xample, had none in any of the files I received and I recall none from FBIHQ. Not even 
resulting 

where I received the records nxkeermy from searching by slipse 

Matt also worked for Black Star. He had Dallas JFK assassination assignments at the 

time of the crime and once when I was with him, 11/68, on assignment for the largest 

British newspaper. 

Not long after that he took his family and a friend just out of jail on a selective 

Service charge on a two-year trip to and near Africa in his 32—foot boate Some of his



letters did not reach me. I did receive some empty envelopes, I recall in one case mailed 

via our diplomatic service in the Canary Isilands. 

G4) I attach Serial 4428 because soue of the claims to prouption appear to be unjustified. 

In what remains of the first page it seems unlikely that there was cither a confidential 

or an only source for Layton “artens' address. The subject matter is a Presidential 

assassination and the letter is to a federal agenclgy with firearms responsibilities. 

UF) In Serial 4435 the names of two supervisors are withheld. It appears obvious that 

the one in New Orleans is Ermest C. Wall. This is the perpetual FBI privacy claim for 

do well-known FBI personnel. The same is true ofSerial 4491. In addition, if search of the 

97 or “egistration Act file was appropriate as part of the assassination investigation the 

relevant records appear to be appropriate for includ@ion in the historical case release. 
Cove. 

For yourf inf ormatior the peridd/is from the first of the month that Oswald returned to 

New Orleans until the day of the assassination. (For the tres tooth eum wystinbndrngthe £ lL 

Gp Serial 4448 again withholds known FBI names, nanes earlier released in emactly 

this connection. The pamphlet is the one to which Oswald added the 544 Camp Street 

address the t'bI never would provide the Commission. wv 

Ge) _ The withholding of Supervisors' names in Serial 456? in this case relates to the 

subject matter of a Congressional investigation to which, allegedly, the FBI made full 

disclosure. Only later to withhold under FOIA in an historical case? 

In the immediately preceeding records the known and well=publicized name of the 

former clerk, Walter, who had been all over TV long before this processing, was not with 

held. Nor was it in many other records. Only suddenly the POGA processors found it necessary 

and apprently appropriate to withhold the name in 4580.“ 

52) Serial 4581, again withholding FBI names, begins with the same subject and asks for 

. a search for possible assassination threats. The language of the SA whose names is 

withheld is ambiguous. It suggests that the search was limited to 62 files, which would 

be to eliminate wany files that should have been searched if NO really believed that 

FBIHQ teally wanted the nitty-gritty.e Withholdings now extend to the stamp affixed to the 

S|) lower right of the pages. With Serial 4592, on the wame subject, there isalded the 
pte 

futility of the withholding, if in an historical case there was see, that entended to clerks.



13. Earlier records and his Warren Commission testimony would: seem to muke it ob 

ee 
vious that the obliterated name is of retired S& Quigley. But why would smpnbka anyone 

think of withholding this when the entire roster of names of the FO is disclosed and this 

is an historical case? 

14. If in this instance the name is not that of Walter, his name was withheld in 

other records. 

15. A list of all employees of that period was disclosed. 

The lower left quadrant of this stamp is for directions to serialize, hardly a 

7C claim under any circumstances, This particular withholding is repeated a number 

of times on other records.



Again the withholding at the form typed on. Tne practise continues through Serials 

586, 4587 (where they forget and do not withhold William Walter's name) and 45904 (65) 

lagain not withholding the Walter name) « 

EY) XK 4589 is mek on the Walter natterY TE does disclose exactly what the rest of the 

series withholdg FBI names, Only it continues to withhold Division VI names (Consistency 

bas not become ah FBI vice.) It appears that Division VI was searching for a straw. 

if there ever was any doubt about the real reason for the phony privacy claim for 

FOTA processors, whose names were not withheld until I pinplointed these kinds of 

abuses, I would hope the foregoing ends the doubte | a 

5h) Voluue 34, worksheet page 11 represents that all seven pages of both Serials 4710 

and of 4711 are entirely withheld ander b2, which is to say that even if the exemption. 

is applicable, which I do uot believe and appeal, there is absolutely nothing at all 

reasonably segregable, which I also appeal. 

sp) More on the Walter flimflaming of FOIA attached in Serials 4592a and by, 4594, which 

includes Walter's nanef and a transcript of a public interviewd desnite which these same 

FOIA personnel engaged in all the earlier withholdings from the same series of records) 

and 45944, 5 
— 

(Meerpol) 
59) . The 5/17/77 aittel to all offices in C.Ac is filed in NO without a serial in 

this 89-69 file because the instrmctions not to destroy any records with a case in court 

apply to my cases as well as those of others, if any. NO attached a list of serials under 

Walter's name, not withheld agains (I know of no Walter case in any court.) I believe it 

is obvjous this also applied to such destructions as that of the original Long tickler 

in C.A.75=19%, 0) 
are: Serial 4/90) { ‘Ww 4 D)) 

Shove (ar aetoeting to the unjustifiable withholding later of the name of the man at 
Ms lan heBlaa 

Pan-American Films where the TV footage was copie@ I stated that elsewhere the name is 

withheld althopgh in that record it was note The withholding is in the Subs, of which 

59 1465, 1466 and 1475 are attached. 

Bearing on what I said about three different pieces of WDSU footage see Serial 1466.



Further evidence of FBI open contempt for the Act, controlling decisions and the 

AG*S historical case determination is in the following 14 examples, which are not of 

either confidential sources or even unpublishede All that is withhifd was made public by 

the Commission and I believe by the FBI itself F5 

GZ 68369, where Oswald had his wTTUs done, extensively reported by Commission and 

FBI and me, without any AAGL Sxci sion 3 70, ditto; 71, the name is known and I think in this 

file, as I recall Bill noel OIE tne Commission's public material;72 ditto; 73 (says 

from Memphis but probably error; recall no liemphis reports on Lawrence , referred to above, 

or related companies); 14104 (incfhisistently neither Bringuier's nor SA's name is withe 

bora re td sok Weisberg" photos) 3125 (inconsistely as possible, list of all FO employees 

BL 
GY
 

re Walter case) sand lily-gilding, 135, which withholds the name of the SA who interviewed 

Frank artes in 1976. 

There is no Serial to a 1A list of seven entries the first of which is of November 
Wa file 

1976. If there are accompanying Yeports, as there may be, I now do not remember thems 7 
abticulerh On the list there is an utterly inappropriate 7c claim for an SAs namé, ppropriate 

now that the list of NO employees is added to my list of Dallas employees. In these 

Ss
 

underlying records the similar and related withholdings are more extensive and I appeal 
th . “ 

theme I do not attach the actual underlying nooo en save the really unnecessary = = —~ (14134% Leander, 5)  Copyinge The imum firsts an interview of oneYD' involving the Court of the Two ‘ Cal) Sisters, about which Sarrison did not weave all the theories, and involving the same 

Gene Davis Who sued NEC and Sheridan over being described as the real Clay Bertrand. . 4 1Y0)) prism 
b) This alleges @ama connections#mes between Oswald and Ruby eM moat sheet terion of a 

convicted felon who claims Oswald's admissions to him include serving the CIA and the 

FBI's Hosty getting him the job at the book depository.e While I a both as fakes, 

which I believe entitiles nobody to any protection, in the alternative, in an historical 

7 case, these would hardly appear to be approriate to any claim to exemption, (14141 relates 
~ to 14139 above.)



I believe there are serious questions with regard to any fakery in historical CAS€Se 

In addition to the withholding of FBI names in Serials 2008 and 3030, which relate to 

a black prisoner named Vernon Bundy, the name of the source, which is not secret, is 

Withheld. Those processing the records probably have no way of knowing that the source's 

story was public in April 1967, when reporters in New Orleans told it to me, their 

source an anti-Garrison lawyer. There was doubt about Bundy's story but also about 

the source's. When those processing records in historical cases known little or nothing 

about the subject matter wrongful withholding is inevitable. 

It gets laughable with Serial 1922 and several pages I believe but now am not certain 

were with it and are from the same file, Whether or not on receiving the information 

the FBI believedit Was new it wasn't and the source is very obviously Gordon Novel, 

I doubt very much that the NO FBI was misled into believing it was getting valuable 
and secret information. But the FOIA personnel have no way of knowing. 

Without checking files I can't be certain that all of this was published. I believe 
AL ito it was and I know it is not nea knowne 

I doubt that in good-faith processing in historical casesfthe question would come 

up because the withho! ding is not appropriate to historical cases. he wb un a4 ! abo. 

The problems come from the FBI's determination to treat FOIA as a withholding 

- rather than a disclosing lawe



2Y 

On the withholding of police and similar names 

When I received a letter in which a stranger asked essentially pointless questions 

about some of my earliest work and the offer to tell me who NO T-1 really is I decided 

to learn and asked him. In response I received the attuched two pages from the BRE 

Qo) Fair Play for Cuba Committee pre—assassination file, 97~4196—11. It is a copy of a 

record Paul Hoch made available to others. 

This man actually believes that there was one and onl sorson identified as NO T1. 

Inevitably there will be confusion, some of it possibly embarrassing to a number 

of people. This is the potential of a number of variations of the kinds of unnecessary 

withholdings practised by the FBI in processing historical~case records, complicated 

and magnified by disclosures of what ought not be withheld, as in this =— 

The FBI goes to court to refuse to disclose police sources, claiming wv cannot and 

never does, when it fact the opposite is true and withholding is generally arbitrary 

and capriciouse This also. applies to information provided to the FBI, by police, investi~ 

gators and various official bodies, inchuding prosecutorse It is on rare occasions only 

that the information must be withheld. 
If I had copied for you only those records I've read in thebast two weeks in which 

police and similar namgs were disclosed, in and out of the United States, sheriffs, DAs 

and various other governmental components along with the information they provided to the 

PBI, it would require a large box if not a trunk to hold them all. Yet from the same FOIA . 

unit and the records in the same and other historical cases the identical information is 

withheld and once withheld the FBI will waste everybody's time and mace 3 more to go to 

court to continue to withhold it. , 

I'll explain why this particular disclosure, which is of no interest to me in my 

work, attracted my attentione 

More than one postal inspector provided information to the FBI in New Orleans, which 

was and is right and necessarye More than one name of New Orleans postal inspectors: has 

been disclosed. I believe the last one I read prior to receiving this one was Zarza or 

something similar. And inspecttrs were not the FBI's only N.O. postal sourcese , 

Now it happens that there remains a mystery over the postmark on a change of address 

card filed for if not by Oswald when he left N.o. om travyés that began in Mexico and 

ended with the assassination. The cancellation was subsequent to the time of Oswald's 

departure from New Orleanse The Warren Commission was not helpful to either solutions or 

discouraging iresponsible weavings of conspiracy theories by the staff counsel's handling 

Hf this matter. He said that he'd just add this to the stack of similar matterse So how the 
Card could have beer mailed by Oswald when he was not in New Orleans to mail it remains 

@ provocative mystery. I wrote about this more than a decade ago in the book about which



this stranger wrote we. 

Obviously, like most of my appeals, in this matter I am not looking for information 

that is of personal interest to me. 

Ky concern is with the sho record and confusion built in by arbitrary and 

capricious processing in which there is unjustifiable withholding that will plague the 

country, including gibvernment agencies, for years to come. . 

+tfis a rare occasion on which the name of a postal inspector is secret or the 

fact of his having provided information to the FBI must be withheld. (I recall no single 
instance of this in the Warren published and unpublished records which total some 300 

cubic feet of recordse It became an FBI device ohly after enactment of FOIA and its 

1974 amending. ) 

These kinds of inconsistencies must account for a large part of the FBI's backlog, 

for many appeals and 1 know for much time wasted in litigation. It seems to me that if 

the FBI did not want this backlog, these wastes and costs and the needless litigation 

simple and comprehensible instructions to its FOIA personnel would eliminate the 

probleus. From this I conclude that the FBI has created such problems because it wants 

vonfusion, waste and unnecessary coats in time and money, in part to discourage and mis— 

lead requesters and in part as an aspect of its campaign against the Acte



On page 18 I refer to Serial 1916 and 1916A, which is ex poste facto classification. 

Serial 1916 appears to be Serial 4961 in FBIHQ 109060. It is attached. 

No classification makings appear on the record or an attached note although 

there is a withholding from each. The exemption claimed is not indicated but under the 

EO it cannot be ble 

The withholding on page 2 follows a comma in a sentence that refers to a hsaeanbaes. 

While a claim to some exemption may not be entirely impossible, bi claim seems to bes 

On the added page headed "Summary" a characterization of the easily~characterized 

Gordon Novel is withheld, no exemption indicated, If an windicated b1 claim is made 

for such a comment as an allegation that Novel was associated with a federal agency 

that would merely repeat what Novel himself has proclaimed in publics 

(The last of the never-flattering public references to him I recall in published 

form is the Colson/Novel plan to erase the Nixon tapes by some form of remote radiation.)



02 Serial 3004—4 in Volume 22 is of 12-10—71. It is described as Memo, Hearn to SAC, NO. 

Of the 13 pages 10 are provided. Claims are made, in blanket, to b7c,b7d, with no copies 
whith ore entirely uw itbheld not provid of spatth 
or the three pagesy with obliterations. There are other obliterations in the 10 pages 

thi ter theS paw This olate is Fyears atter the assassination tmacthay “yeahs atter taoge that are provided. 

This record was added to the file because it relates to Serial 3004, of 5—8=67. That 

is a rather long teletype, of 20 pages, indicated as "Previously Frocessede" Because it 

was to FBIHQ I had a search made of the FBIHQ records provided for that time periods 

No 20mmge teletype shows in the 105-82555 or 62~109060 files. From this it would 

a 
appear that again "previously Processed" is FBI Orwellian usage for memozglery holee 

In an excess of caution I also had the Ruby and Commission (62-109090) files checked, 

along with the worksheets. Again no 20—page teletype. For the same date the Commission 

L100»), fil e, holds a Not Recorded Serial reporting a news story that Garrison would seek a Senate 

CLA probe, hardly properly filed under the Commissione It is of seven not 20 pagese 

The article is said to wep ime nonseing of SA Regis Kennedy, not a Commission 

matter and not included in the proper files I've read, a2 beet I tam nw necatt. (he matter B., 

There is no reference in this teletype to the subject of 30044, "Lt. RAYMOND COMSTOCK 

Information ~oncerning." However, the only NO SA connected in any way with Comstock in 

the 10 pages provided is SA Regis Kennedy. 

, The first page of the 12/10/71 LHM on Comstock notes only that he "SERVED AS INVESTI- 

GATOR IN THE OFFICE OF District Attorney JIM GARRISON beginning May,1962" and that a 

"summary of the pertinent details found in the New Orleans Office files ree subject, Lt. 

RAYMOND CONSTOCK, New Orleans Police Department" followse (Caps in original.) 

The first page that follows is numbered 3. The first three paragraphs are obliterated 

under b7c and d claim. The 44 file nunber is not obliterated prior to the second para=~ 

graphe This leads to the belief that at least part must be reasonably segregable. 

The next two file numbers not obliterated are 80-267. and 80-267-1376.The first is 

not attached, the second is. It is a news story reporting that among eight policemen 

transferred to the DA's office Raymond Comstock of the narcotics squad is onee 

What is a news clipping doing in an 80 file when it signifies 4 boratory research same



‘ 

matters"? Or a xerox be added to 674715 when that signifies "Personnel Matterd" the * 
Ine 

indicated “Applicont-related Classification?" 

If Comstock applied for a job with the FBI there would be no privacy involved for 

afro knew him, including many police associates, would know its 

And then there is the D claim, which can indicate source or informante 

Which reminds me that on the first page, the printed form, there is added by hand 

"1cec-697," which does not signify any knowm FBI file, 

Aside from several 89~69) "maker citations there are next two 46 referencese For 315 the 

claim is made to both exemptions, for 314 to C only. All else is obliterated. 

After another 80 citation, the clipping attached as page 5, Wieing wi thhe1< ssi 

wate. there are Lamar two more 76 references, 3600 (00:Dallas file #764261) and 76=3600— 

12, which is provided, an SAC letter to the COP praising Comstock's cooperation with Regis 

Kennedy. There is no other file indicated on the letter,, iii 

. The page 9 clipping reports that Comstock was among "the next 24 in line for lieu- 

tenant.." There is a duible vertical marginal line opposite his name and those close to ite 

Next there is a indices searches slip from which there are three obliterations 

“with the b7e afiain made only for the third, the name of the fugitive Comstock helped the 

FBI capture. Page 2 of missing 3004 refers to Comstock in connection with the assassina= 

tion. The prior entry is entirely eliminated, 

The 10th page is 20 numbers higher in serialization. It is 30244. By this slip, which 

is not included on the search slip, 3024 was classified for the first time on 8/ 22/TTe 

(By 2040, who I've observed is willing to classify almost anything.) The 1/ 1/77 date is 

sl.eo- use Sn Gils. Wha wecond 4c rgFrected as also 62-109060-5224. In its place in that 

file is a slip’showing referral to the CIA, which has not actede Nine pages are indicated. 

But for the NO copy, Serial 3024, the worksheets reflect that 7 rather than 9 yawsxex 

pages are "previously processede" Not unusually, into another memory holedith "previously 

processedyfoy extended by two pagese



While reading the NO files I became aware that the FBI had an inside source in the 

Garrison office. I also became aware that the mecores, provided (vases may not be all 
Show 4 Seusrte : 

and of course, there could have been more than ous Sosa] ee mo rasp of the 

assassination operation of the DA's office. This could fit one whose major responsibi- 

lities were a specialty, like narcotics. Which was Comstockts. 

And it may indeed Have bean, FEL nractiae te weit fins letters to the COP even if 

this is the only one I'ye seen in these many thousands of pagese Perhaps Comstock's 

aid to the FBI was that unusually significant and helpful. 

If Comstock by any remote chance were an FBI informer inside of Garrison's office 

I would EDF FBI to consider withholding of the fact proper although in such an 

exfeptional situation I think the rights and wrongs can be argued. I am not saying that 

the foregoing makes a case that Comstock was the or an FBI informer. Howevér, Ian saying 

that the excessive and I believe mjustifiable withholdings require suspicion, even though 

such abuse of FO§A if FBI SOP. | 

The use of the 60 file allegedly research (as by Orwell?) in the Lab for a newspaper 

Qlipping is pretty far out, as is the hidden existence of a Garrison file I'¥e already 

neported as an "80" file. And asked fore 

So also would be such use of a personnel file for non=personnel if not an actual 

applicant, not a Nixon/FBIfbanny Schorr type non=applicante 

' This entire thing, even with fudging on the numbers of pages and ex poste facto 

classifications, requires the appeal I do makes 

t now also appears to be necessary to look in 80 and 67 files for what can't be found 

elsewhere if the records have anything to do with the assassinations or those who raised 

questions about them, 1s me. After all, did I not find records on me filed as governnent= 

employment candidate when I wasn't and wouldn't be? Which is to. say that the FBI did not 
Justi lying an 

begin Orwellian practise inffiling with Schorr. 

2



8) are 73 The attached from FBIHQ 105-82555 appears to relate to Serial 4175 from 

the next Volume of the same file, where all the information withheld in the referral 

is provided. 

ty I am correct in this and the passport is that of Orest Pena then the FBI 

withheld what was placed in the public domain in Agi 1964 by Warren Commission 

publication. . 

(FBI, Lomnniss 1 and t-arbisen,); 
The paranoi ppear to have believed that this man, who led a hard life and 

periodically travelled to relax, was travelling because he was some kind of 

foreign agente 

He could well afford to travele 

The matter, however, was jor interest to the Commission, Pena was questioned. about 

= ie a Toe Geestoerfrt tet records were made public. (4 t hed beon an FBI o“ne, ade y; 

With this an historical case why the referral? 

_ What was the need? - 

What kind of mummmax FBI processing is there when the processors have to know 

Pena was a Commission witness and they still withhold the public domain, still waste 

aid this time and money and extend the wastes to other agencies? 

. I knew the man well. He claims he was threatened by the FBI, There is substantiation 

in his Commission testimony. Without contradiction or response it includes his going to 

the NO FO with his lawyer to complain about the threat. No FBI records relating in any 

way this and other such matters of which he told me have been provided. And there were 

David Ferrie and Cuban antiastro organizations complications. I believe there is 

deliberate withholding.



yy? 

Johanh Rush withholdings - Oswald m hw 0 nheono , 

An important New Orleans matter not reflected in any NO FO file I've seen is a Not 

ap Recorded Serial in 105-82555 and was indicated for filing in another FBIHQ file at the 

tiue the memo was written on 11/8/68, 62-109060. This involves me in two different ways, 

which I'll explain. The withholding is of the public domain and is laughable because the 

Same information is repeatedly disclosed in NO FO files. I made subject copies and can 

cite two of these many, 89-69-114 and 186. The withholding is of the name Johann Rush. 

Throughout this memo Branigan refers to Rush not as the source but as the "informant," 

This has many meanings, one that many relevgant records are withheld. This means 

FBIHQ, NO and San Francisco, perhaps also the Shreveport office. 

Tt also tends to add meaning to how Johann Rush was at the ITM to make movies of 

Oswald that later had such great Significance and how Oswald had unlisted phones for 

personnel of the TV station in his address book, as I recall also 5 connection with an 

advertising/public relations agency. 

What it seems to add up to is that the same @swald was has long been suspected of 

having an FBI connection, a matter supposedly investigated by the Commission, just happens 

tpflencs how to get himself TV coverage and of all things by an FBI informant. This then 

is wiuhentyeton the Commission, which was to investigate and report on all, with the FBI 

ag its major investigative arm. | 

Explanations: whatever the official mythologies, if any, my work in New Orleans 

included no investigations ofbtay Shawe My interest was Oswald. t considered what I later 

learned, that it was inevitable for Shaw to have been an FBI and CIA source (ar not more). 

i! regard this as proper for one in his position, given the nature of the ITM. Suppose for 

example that someone had tried to sasHastinciae Somoza when he came to N.0.? The rom alde 

was a first-rate source of important and legitimate commercial and industrial intelligence. 

Having no means I stayed where I could. I’ve told you about Matt Herron. There was 

also a college, lit. professor, also a political informant for the FBI, named John 2s 

Joerge I kneW ha was an informant when I used his hideaway, not his home. It was on 

Roberton tgtown NO. (No récords provided from N.0, FO files although Commission 

records leave without doubt he is in them.) I also stayed on Jackson Avenue with a Mrs.



Marge Kirkpatrick, whose son¢ Godfrey had managed to escape an insane assylum with a 
weapon owned by a doctor and with the intent of Killing Garrison. (Instead he assaulted 
his mother and was weaptured and placed in a maximum security sna tution meee” I 
interviewed him 7/4/68 or 69.) The last of Godfrey's voluntary hospitalizations followed, A) (Vo ceends of this prow his having been in touch with Washington officials, Claiming assassination know *) 
When he was hospitalized a CIA phone number and name were found in his pockete I have a 
copy of this and many @ther records, provided by the mother but not included in or referred 
to in any records provided from any files by any agencye It is my recollection that these 
records include the numbers called in Washington, 

There are provocative elements of mystery in all of this, For example, the narefink 
I've referred to, Dione Turner, knew all about the Kirkpatrick home, choy frtor furniture 
nie i, and their personal lives and subsequent cations (Marge had a 
very large house and rented rooms, including to N.O. policemen, She reserved a former 
Slave quarters for a first violinist of the N.O. Symphony for the season beginning Labor 
Big, It was available to me without charge at all other times.) Accurate inform#tion, as I 
learned when I taped recorded the first conversation between these two women, beginning, 
alas, only after J. cere left. Turner even knew the kind of pistol aren had obtained 
at the assylum, a make I'd not heard of before, 4, was a Walthers —, Navge showed it to me, 
The doctor never reclaimed ite 

) 
It is difficult to avoid the suspicion that Godfrey is among those who may have been 

used in _— of the mind—bending work that has since become public - and not he alone in 
New Orleans and the areae I was fascinated by the voids in his recollection of his life, 
For one example, his knowledge of antiCastro activity in the New Orleans area. I have sone 
of his preparations for writing on it. (tisyooetry was pretty good.) He recollyd aaac of [he 

Because Turner had claimed to have know him I asked her if she would care to go to 
Jackson with me, 

(uy transportation was a Fiat sports car provided by the Fiat dealer and art fancier 
: if not also a man of other parts, J.B.Vela. This was because I had befriended his former 
Sales anager, Douglas Lethbridge, an authentic CIA type who wes also a Bay of Pigs
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prisoner. He claimed to have been a Vastro government official and a boyhood neighbor 

of Castro's. When I phoned Lethbridge to ask for a cheap rental car, not knowing of his 

mental illness, Vela remembered me and would not accept payment for the use of ane 

This was very helpful, considering that in those 15 days I had only four real neals, 

on other days being able to afford only a skim milk and vitamins breakfast and a 19¢ 

hamburger for supper of ) 

Just before lunch time Godfrey told me lunch time was approaching, that after lunch 

they were required to mE, mane not to return until that period was over. I asked him if 

I could bring him anything. His response was that he'd like a malt. Turner interjected 
me 

chocolate. The mother later told/that from boyhood malted milkshakes were a virtual 

addiction with him - and only chocolate. 

Godfrey was homasomrl but he married a ar t woman, reputedly then with child. 

The ieerlage didn't last, whether or not the account is dependablee I spoke to 

the not-since-remarriad wife, who happened to bres ee friendly with Shaw or friends 

of his, one of whom gave her marriage verte we wife told me she had been interviewed 

by the FBI, I've seen no such repost eka no reference, or snatcation? of any such interviewse 

. Garrison and his chief investigator thought I was crazy to move in with Marge and . 

tried to talk me out of ite But they were the best accomodations I ever had in NoOQ., 

a eonvenient location and thanks to the CIA, even a nice sports care Tiseaewhe, Norge was 

very informative. Although a bit flakey and of the ultra right and with a sign reading 

"Register Communists, Not Guns" at her front doore I checked out some of her information. 

In the course of this I came upon a lead to Johann Rushes He had left NO. and the 

people at WDSU said they'd lost track of him. In this checking I obtained the names and 

address and I think phone number of his parents, as 1 now recall, at Shreveport. 

You will recall my interest in his footage and in the Six prints he provided the 

FBI and the 17 he gave the Secret Service almost none of which are with the Commission 

records at the Archivese 

For your better understanding of this I repeat that the FBT was ‘looking for a third 
Ww tth Osevald at Pn ITA 

many refused to provide the identification of the fingerprints not Oswald's on his literature 



cd onales Tro. wk Tou. 
and in the N.0. records seeks to withhold the names of the printer and his assistants 

Tmes | 
Both are not secrete #5 died ry Hurricane Camille. Before then I interviewed him twice, 

Tne Selver 
the second time with thempesietamt and on tape. Each denied that Oswald was the man who 

pickedthe inting up. Each separately Selected a number of different views oe a& man 
/ brry Thee byw 

other than wemnale as the one who dide He was an FBI noes I told you I have .a "Third 

Man" file. When I was. able to get the Secret Service to deposit its copy of the Rush/ 

WDSU footage at the Archives it had an identification it required much effort to geyftrom 

the Archives after I saw ite The wrapper said that Voweld and two other men were: shown 

distributing literature outside the ITN, as Jesse Core and others told mes (One of the 

others was the NO leader of an anti-Castro group who was service manager for the Biat 
a} 

acone, ae identified an automobile he saw involved. Remember, I told you Bringuier 

had given the FBI a license number and the FBI withholds it still, even after Commigsion | 

testinony to it?)So, I wanted to see the stills, especially because both Jesse Core. and 

tne then WDSU news director both told me the footage had been reduced by the time Tha. 

FEE returned ite 

' When I obtained the lead to Rush through his parents and the misinformation that he 

had ‘left all his film with his parents when he went to San Francisco t asked one of the. Mata Orlean 

Assistant DA'da to ‘get the pix. He wanted me to go to Shreveport, for which they offered 

a to paye I regardéd this as something they could accomplish by a phone call and refused, : 

urging them to call first and then send an office hand. 

I then left for Dallas, with a ticket privided by a former FEA who figures in 

sues records but not in the N.0. files and in some of the records provided under PA, 

Paul Rothermel, Jr. He remained an FBI s 5 Pa pane) when he became chief of security for Hy LeHunt. 
wee 

I had a copy of the manuscript of a spook black Lay titled L'amerigque Brule, 

betitled by Garrison's suggestion into Farewe]] AmericasI have a full account of the 

leaking of this black book to Garrison. It includes persons who are mentioned in the 

records provided but no single reference to or indication of this is provided One 

is Richard Case Nagell. Another used the name Rose and appears to have served the CIA. 

(If the FEI has Warren Hinckle's account it is not dependable and is self~serving,}he 

foxmer and disliked SA William Turner was the chief dupe, a real. euclecets)
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I had been away from home for a monthe I was tired and unwell. The day before I was 

to leave Dallas Garrison phoned and insisted that I had to return to N.O. on my way 

home because of a major "find" or "discovery" of his. He insisted to the point where I had 

little choice. 

lane 

My luggage managed to get lost, although that was the first stop of the after 

it left Dallas. Fortunate] Herron met me and I was able to get spare clothing. The 

o Nesveuscd airline provided a toilet kit. And when I finally got my luggage, it was in 

bad shapes, as had happened before. I recall in particular the time I had made the first 

{ Me nneabo 
the King case and immediately after I got the John Martin! film no copy of which the FBI 

. aA . 

public use, in Minneapolis, of the picture and sketch the i) still has not returned in 

has yet provideds 

_ When I got to No.0. late Friday night and had no luggage it was too late to see 
\ 

Garrison and his supposedly exciting material. I did this the next morning, Saturday, and 

left for home Saturday evening. The excitement was over a print of the WDSU footage, It 

was not a good print, a remote generation. Mine, made from the WDSU file copy at Pan- 

American, was much better. (As protection I'd had two prints of the footage made, 

desiring to have stills made from ite The copy I mailed for the stills to be made never 

got there.) have the other print.) 

It turned out that Rush's parents had been phoned and that they had given Rush's 

—_—_— 

Sana lrancisco addwess and phonee Garrison or his people had phoned fu Bill Turner and 

asked him to get the stills from Rushe Instead Turnet had had a poor copy made of the 

Me : 

movie and «££ it to “arrison, who was quite excited, imagining he saw Clay Shaw in ite 
Charles Hall Steele, Sr. aa) 

That day I also interviewed che Known second man in the Oswald literature operation 
ITM, Steele He Conf wr 

at the a. leg Thicn vias a marine lieutenant. I have the tapeel There was a third man, not 
oe 

known to hime That day I also got wind of a coming Garrison insanity with which he 

intended to ark the 10th anniversary of the assassination and in time and with some 

effort was able to- prevent ite That day also I initiated two independent investigations 

of the so-called "tramp" pictures the face of one of which is the picture that goes with 

2 
the sketch in the hing casee So I recall well enoughe 

‘
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When I left NeO. 4 knew how to reach Rushe 

Lons before this I held the opinion of Turner I have since seen in FBI recordse 

Whether or not he was as he later claimed, a Wiad bag operator for the FBI,he is the one 

former SA of whom I know I can easily believe was fired for both incompetence and 

character flawse As an investigator he is incompetent. As a writer he is a heavy-handed 

Plagiarist who adds only error to the work of others, which is readily identifiable. 

What this incompetent had not dose was so simple I asked a subject expert, Paul 

Hoch, to interview Kush. Hoch had never interviewed anyone and was uneasy about it 

but he did see Rush and learned that Turner's interview consisted of boasting how great 

an investigator he was and not asking anything. As I recall, and I'm not digging out 

old records, he told Hoch that he had made no still Sor fbinself but that he had 

duplicated owe before leaving WDSU. 
nNo.74) 

: The date of this Branigan memo’coincides exactly with my recollection of that trip 

because I left Los Angeles for New Orleans on election day, diving voted by absentee 

ballot much earliere (Because I was in association with thise on whom I know the FBI has 

records I'm surprised that neither the San Francisco nor Los Angeles nor San Diego nor 

any other field office has provided any relevant records in response to my PA requegtse 

T made numerous ‘appearances of the kind that have interested the FBI, even on radio and 

TV in Dallas, each has provided no records relating to theme Some were quite critical of 

teh FBI's work as reflected in my CeA.75=-226, which is past oral argument before the 

appeals court this trip for ite) 

, This 11 /8/68 memo a&kso reflects the existence of other relevant records not providede 

If they are not in NOfas they should be they have to include San Fransciso cients. If 

Branigan made any other record of the call from San Francisco I have not seen it in either 

of the FBIHQ files. ¢ 

The mention earlier of the person Oswald phoned at WDSU is in his addressbook, ty 

as Burns Rottman, 5230603361 believe it is Vern, nor Burnse I believe that was gat the 

WDSU numbere 
mm isS6n . 

The addressbook is in facsimile in{Tol 16, Exhibit 18, ppe 37 ff.
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ILL 
Hany interesting entries. Like micro dots on 16H53, Communist and Trotskyite names 

wy trite 
and addressé5, eVEn Nazi party leaders outside the south. The phone and license number 

of SA Hosty, originally withheld by the FBI on the ground that it knew Hosty, is on 64. 

Os wa , 
gan entry on 67 would have 1d side door of the building in which Ronnie Vaire | 

had his office at that time and where Oswald applied for a job, according to the Commission. 

a . . . a iy ae The "David Crawford" on this page is actually David Chandler, confirmed it to me. These 

minor deviations characterize Oswald's entriese 

To go back to the withholding relating to Pan-American *ilms, if there was a legitimaacy / 
should havc fmm 

to any claim of a confidential source then the wi I had had copies of the moitie made 

Ora _ * a e468 there. Som also just might have had reason to be interested in my mailing of a package 

that looked like it could hold a rolif of film. A source at WDSU or inside a narrow 

area of the Garrison ofiiice, the small one in which Comstock was, could have known. Or 

the disappearance in the mail could have been accidental 

In any event, unlike many of my appeals, which are in the interest of the historical 

record and of no personal interest to me in my work, this entire matter is of both 

characters, important in my work from the first and to a complete and accurate historical 

record. 

My intent to restrict myself to the responsible and non=conjectural in this area 

changed all that followed a decision I had to make in early 1966. After sitting on the 
7 

manuscript’ for months a major publisher wrote me that if I would do some rewriting around 4 : 

what begins on page 138 line 4 it would be an extraordinarily important work they would be 

glad to publish. Doing this required that I charge the Government with chnaplnacy. T was 

not prepared to do that for wealth or fame and instead at that point decided to bring the 

book out myself, the first -book, which then existed in a limited and coyzigitied editions 

in connection with that citation I also had written that Oswald's career in Mew 

Orleans was consistent with what in intelligence is called establishing a cover. 

Part of this exidbiaaline of a cover was his literature and related operations ond 

the attention he was able to draw to them. The official investigation and the records I've 

heen nrovided do nat include most of his knowm oaverations and no basis for such entries



in the addressbook as Rotiman of all the people at WDSU (incidently, the right one and 
nat one who appeared on the tube) and Chandler at the newspapere 

1 have turned uo many other such picketings by Oswald, all designed to attract 

the attention of the Bringuiers and others of that antiCastro bent. My sources included 

the FBI's sources, ‘mit but the FBI's records do not include what they told mes If the 

information remained in NewOrleans it is not in the records provided. If the ¥BI ignored 

it that would appear to be quite unusual, there was that much of pk in the 

same general area, near Bringuier's place, ,There wasgy no one more certain to rise to that 

bait than El Estupides Bringuier. 

ae Wot long after Oswald got this attention and the proofs of it to take with him 

he was off for Mexico and the mysteries about it that the FBI and CIA perpetuate by 

their withholdings under "national sccurity" cpeim, (Tepe Leo been nw nes Mic de My “* 
‘A tragic event not in the files relates to one Brian Ampolsk, of whom there is 

scant mention. Shortly after his experience with Oswald he Was sent to an assylum. 

His father told me he was just out of it about the time of the Branigan memo so even 

though I knew where Brian was and was working I did not seek to interview him. The | 

father connected his flipping out and his Oswald experiences 

\ The FBI's failure to make unequivocal reySonse, that it does not have copies of the 

Doyle and (John) Martin (Minneapolis) films of Oswald being arrested in New Orleans 

ee the incident he provoked with Bringuier while providing copies of records stating what 

can't be believed, that there was no interest in these films, ‘plus its failure to offer 

the films to the Commission or even inform it of Martin and his film, all are relevant 

and tend to suggest motive for withholding. My Doyle end Mertin requests are more than a 

decade olde | 

Any new view of Oswald, which is in the Martin film, and any possibility of an 

associate, which can be in both films, obviously had some value. Considering all the pe 
. . VWnsane Stuff 4 
junk and all the pursuit of by the FBI ignoring any photographs of or 

relating to Oswald is suspect, if they were ignored. 

With Rush an “informant this becomes much more provocativee I believe the entire 
- 

matter should be nigearched, Without limit to the Oswald and assassination file designa-



tionse It should include 134 files, 80 and 67 and any other possible Orwellian number 

or captions 

What makes this even more provocative is checking the worksheet the other 

file, 62-109060, for copy of this Branigan memo. That‘period is Section 163, 

It begins with 9/26/68, the next Section with 11/25/68. There is but a single entry for 

the date 11/8/68, and ely it is for a Branigan to Sullivan memo of a single 

' pagee Onby in waste 40 withheld entirely under 7D claims 

Assuming the obvious, the withholding is 100% unjustified and 100% unjustifiable. 

Assuming what else is obvious, this is not an accident but is delibcrate withholding 

of what can be embarrassing to the FBI. 

If the POIA procewsors were without subject matter knowledge and if they did not 

exercise due diligence and did not process in good faith the most examination of the record 

raion itself discloses then could have been withheld is that Rush was an informant, There - 

is reasonably segregable information and it is relevante 

There ig much junk made available by the FBI about Oswald in New Orleans and there 

is much that Gau/oorers ‘shad is not junk that the FBI has not disclosed about his 

career theree A major part relates to his manufacture of a proCastro record, part of 

whkeh is this getting of public attention, which is consistent with establishing 

a cover and nothing elsee | 

A major search remains to be made, and not limited to the NO FO records not searched. 

In FBINQ there are many Branigen to Sullivan memos relating to this part of Oswald's 

career. Any coming from my FOIA requests I saw so long ago I do not recall thems Howfeyer, 

rade wifes jand sent then oe recently I matted quite a stack of them relating to Hoch'sfto him. (At the time of his 

initial requests he was still in Graal apa re dagen memes 

If you wonder about the 134 number i¥ appears below the list of the names of those to 

whom copies were sent and to whose files search should be extendeds 134=17762 



With Rush and informant at thc least there should be his report on the Bswald 
operation and his footage of it. 

it is my recollection that after he shot the film Rush had lunch with one of those 
appearing in his film, the previously mentioned Neeley. 

She worked with the previously mentioned Core, who was quite upset over what Oswald 
had done, believing it reflected badly on the IM. 

Whether or not she did, Netley could have provided the account available from Core 
and not in any records I've secne 

What’ I've eee to as the least may be that. Only a real search, with due 
aitagedn poking out-of-the-way filing, can determine. 

There is also what clsc Rush may have said in Sen #yancisco, whether or not it 
may be elsewhere at FBIHQ. I believe it should be provided as part of the historical 
record.
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JER ns -atr mh PA rtgrst: 

Kerry Thornley had been a friend of Oswald's in the Marines. Oswald broke off with 

him when he red—baited Oswald, from Thornley's own Commission testimony. As soon as 

Oswald's name was connected withe the assassination Thornley was intervicwed by the 

FBI and Secret Service, after which Thornley offered to be of more "service" to the FBI. 

The week after the assassination Thornley moved to su urban Washington. From letters he 

then wrote, which I obtained during an vig bebe one named David 

Lifton forced on mé, he claimed that the FBI "pissed down their legs" when they learned 

he was that close tc Washington. Maybe it was the Commission, not the FBI, Again, I'm 

not checking. 

This was the poet in Thornley, who fancied himself a writer. 

Thornley had a friend named Osborne. As I've informed you, voiht he people at the 

printer's selected pictures of ThYnley as most resembling the person who picked up the 

printing - which was done under the name of Oshorne, not Oswalde 

The NO reports to FBIHW, not included in the N.O. files provided, are clear enough 

on saying that neither Jones nor Silver identified Oswald as the man who got the 

ae reaiiet Pe sa later distributed. These undergstated reports were rewritten into 

a aM thot = That Oswald, using the name Osborne, got the printing. The Warren Kleport 

use virtually the identical false representation of this rewrite into a LHM rather than 

'. thé negative identifications of the underlying records. 1 brought this to light in 1967. 

My first igterview with Jones was before the time I taped an interview. When he and 

Silvef both independently selefted a nunber of radically different pictures of Thornley 
pictures) Thernleg 

from a mixture of abowt 100°'I showed cach independently ( even had a heavy beard in one) 
pvn le 

I wanted to see if could be made up to look like Oswald. I wrote a memo to an eat 8 
Los tngeles — _Lhorn 

knew in asking him to see if #@% he could add the equivalent of makeup to a (picture 

to make it look more like Oswald. Lifton ee the home of this artist and blackmailed 

him into providing Lifton with copies, which were then distorted and misused by Rifton and 

Fhornley, who had been gndicded for perjury by Garrisons 

Thornley was then pumping gas in Tampae 

15) The Tampa FO résponddd. to my PA seqhest, on 1/9/78 claimed in the evasive way that is



ag ra not to have any recordse But on 4/ 10/79 my attention was drawn to 68-109060- 
oa 

spe, attached without the distorted news accounts that are with it. It isa 

12/5/68 Tampa meme to PLIHQ, Tampa 62-455,and it docs refer to mee Copies were sent to 

Dallas and New Orleans from neither of which I recall getting copies or any related 

recordse In addition, there is other reason to believe that Tampa has other records 

on and relating to me, related to these stories from the local papers and Thornley and 

not relating to them, as I'm sure I told the FBI long ago without response, even acknow= 

ledgement. 

I did a number of broadcasts by phone to a radio station in that area. As I recall 

Thornley also did and on one we had a anni vantetions jn fact the last one of these 

broadcasts I recall making was on the phone provided by a former close Garrison friend 

who was then an informant, Perking GowalsoFioe equipped with a false identity and 

& new life he chucked in Canada to return to Louisiana. That phone is one of those 

that were tapped in the Government effort to get Garrison on a tax charge of which he 

Was acquitted. Unless there was only selective tapping of that Gervais phone I was picked 

up- oh ite That was in New Orleans. 

i ‘The Tempe stories are defamatory. I did seek to exorcise my PA rights and was fore= 

closed, this was long before the FBI's releases. The attached record, whether or not 
aHar cr hew Orieans ; 

‘indexed in Tampa,7is marked for indexing at FBIHQ. A check at FIG outed 

dio clyael thy putene 4 [uae Jtcnta m™ Thay freld of feito which withheld thon,
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This part of my appeal comes from a section of worksheets to which I have added a 
4 

(77) contrasting identiying note. The co¥er of the section is unlike that of others in 

lacking section identifications of any #xplanation of the separation of these worksheets Sequont, Hy 
from the rest, which ae = (by Section or Vokumé, sammie This was a miscellaneous 

c@llection from which I have selected some and alded the miscellaneous description. All 

are of Enclosures Behind File, from 62-109060. 

All of Serial 3130 is withheld not upeor but 7Cand D, the latter inapplicable 
é 

and "privacy" inapppopriate, [4 & deceased Ptim .5.D Tip. ts frumn ol psend. 

The deceases Tippit is much more of a public figure than I. He Managed not to get 

‘promoted i 10 years on the force, according to the Warren Commission, His family has 

been involved in a number of sordid events that got extensive public attention since his 

death. At first his wife refused to touch any of the estimated 3/4 million dollars 

contributed to the family, refusing to spend rl although there was need to. Later 

she married a police liettenant who ios Sestbtel A saying he would be patient about her 

requiring him to brown—bag. He was also quoted as being tolerant and patient when one 

of Tippit's sons assualted him. There were other such incidents. 

- Reports about Tippit include his extreme right views, his moonlighting for one of 

such perspectives, even that a woman not his wife was carrying his childs 

1 While these may or may not figure in the withheld 133 pages described as his personnel 

file (for which the proper claim to exemption is not made) the murder of Tippit wasf one of 

charged responsibilities of the Comission and thus of the FBI as its investigative arm. Such recnds are not withh ld m otha cases, met even with Marine Diwalel alive and a mather, 
This is an historical case. Many mythologies have already attained prominent attention” 

For these and other reasons I believe the record should be disclosed. 

Serial 3$08 is described merely as "Information from sources" If the source is in 

fact a confidential one then the FBI is required to disclose all but what would identify 

the confidential sourcee I recall no claim that there is not a single word reasonably 

segregable in these 36 pages. I therefore ask for theme 

Serial 4875 is tie first of a series for which a b3 claim is made unde& copyright 

allegation. This claim for copyrighted material is relatively new. I first encountered it



, 
y 004 voensfth 

well into C.A.75-1996, oe the FBI wanted to withhold certain ictures for which it. 
noo 

never produced any eetmebe copyright and no registration. Throughout that ad the JFK cases 

many thousands of pages of copyrighted materials are providede There is a great quantity 

in the FBIHQ JFK releases. In fact there is one that attracted my attention in this Section 

Serial 6004 is the "January 1968 issue of 'Ramparts' magazine." It is of 29 pages, 29 

of which are released with a single 7c fobine I digress and do not follow numerical sequence 
tase al vh, 

to addwess this because of its pertinente to]the copyright exemption claims 

The record is actually a single unnumbered section. tt is not nerely the article. aad 

begins with one oi the multitudinou: political branigen to Sullivan memos, this one of 

~ former SA william 
1/4/68. The first obliteration, in the first paragraph, ollowa/Turner's name as authore 

No claim to exemption is noted on the page. 

Yn the second pages there is anoth@r obliteration, after my name. (I did file a PA 

requeste) The withheld information has no exemption noted on the page and is in the context 

of my demand for release of records improperly withheld in the Archives. The volume of 

‘subsequent releases more than justifies my early and continued request that this be donee 

After this there is a xerox of the copyrighted article. 

Vet with se15,8@ rench magazighe ," all 133 pages ure withhclde(Dated 10 28/64.) 
‘many ond 

Except where there is special information I will not repeat thesq I believe unjustified 

bS5 clains.e I also believe that there is no reason to believe there was ‘ balancing test 

ow any consideration of historical case standards and on these bases also apoeal 

If 3934 is as the description states, merely a "document" not otherwise described 

except by title there is no proof of publication, which I believe is required for copy- 

right and no reason to believe there is or wasf any copyrighte 109 pp, 12/3/64. . 
Ww 

The actadl Serial is ye ee to FBIHQ tg which is attached "a copy of a 

document entitled 'How President Kennedy Reafly was Killed,' furnisheds..by GEORGE C. 

THOMSON. ."(spelling not changed.) Rather than disclosing any claimed request to withhold 

the meno states Thomson gave it to the FEI for use "in the event of possible inquiries 

received by the Bureau." 

The FEI has made much of ‘homson's other nutty stuff available.



Serial 4034,6/25/65 is "Book called 'L'affaire Oswaldg" 233 pp. “his is silly. It 

is the French edition of a book by Leo ‘acut a Erench newspaper correspondent in the 

Usils The book was translated and rot bin an alded chapter, aS | EEESSRERTE about 1967, 

Maybe a little earlier. Sauvage's other and copyrighted writing are made available by the 

FBI when &t had ulterior purpose, slandering him. like what he wrote for "New Leader." 

(Ant-—Communist, so the FBI indicates he is believed to be Communist. Figures.) 

Serial 4037 consists of cover page, ififormation provided by source, negatives and 

Photos, cover page and "letter provided by source (2 copies)" for a total of 68 pages for 

each of which the claims to bl and b7d are madee 

I bebieve some must be reasonably segregables That information came foom a "spurce" 

is not within any exemption. For a source to fall witbin the exemption it must be a confie 

dential source. Inaidition, this exemption has another provision and I recall no re= 

presentation that its requirements are met by this or any other record for which the 

' Claim is made, 

From the time period, while there is no indication of the nature of the information 

or the source, it is not impossible that this represents Enterception, as of a part of a 

Manuscripty There were also cozy deals with publishers asfwith the CIA on mail, here and 

abroad with others than only the CIA. I do not allege this is applicable. I am merely 

saying that it is possible and the claims are not justified because no reasonably segregable 

information is provided, which requires suspicion. . 

There is more than the single underlying record at this point in Section 98. By 

_later ref@rence to this communication from 4ondon +egat it appears that there is no 

privacy, that the subject is disclosed as Thomas Harvey and the suspicion of the claim 

to bi being made to cover an illicit act appears justified. I would like this entire 

matter and others like %G/reviewed, in part to obtain the withing information and in part 

to establish smkest whether the FBI is making improper claim to exemption to cover illegalities, 

if not also intrusion into Constitutional rights. 

In the course of checking the underlying record I noticed that Serial 4035 makes no 

SE b3 claim for extensive xeroxing and disclosure of the published work of iain Beste, 4 

book 
1 is included in toto in Serial 4035.



While I regard Edward J. Epstein's Inquest as a pygmie among books I think it has been 

diminished much too much by the worksheet description of 4142,"Book by Edward J. Epstein, 

‘Inquest.'" It is described as of but four pages and for it a b3 clain is madee This is 

all phoneye 

The four pages, not all of which are withheld, reflect a phoned r@quest from the HQ 

to NY FO, apparently that it obtain a pre-publication copy. That date was 5/26/66, and the 

pub date, as I recall, was about 6/30/66. 

The date of the call to NY FO roughty coincides with the obtaining of an advance copy 

by the Washington Post, which im then jumped the release date to diminish its attention to 

my Whitewash, about which it had already spoken to Department and FBI peoples The Post's 

story appeared in the 5/31/66 edition, accross the top of page 1e , 

‘by the time the NY FO got and sent the copy the publisher was giving them away at 

the annual convention of the booksellers! association in Washington, so -that money was 

wasted, not an uncomion FBI practises 

However, it is not poscible that the added explanation is applicable,"(copyrighted 

and may not be reproduced)". Besides, what happened to fair use? 

' Serial 4177 is the first of a series of entirely undescribed ¥" Laboratory File" 

a listings for which there are varying degrees of total withholding of pagese This also 

also includes referralse If the commer withhold are justified I do not believe the 

descritfions can be withheld in what is disclosed of the underlying records. There are 

other records, so it is not necessary to generate new records to provide descriptionse 

However, those disclosed are meaningless references to entirely undescribed bulkys; of 

78) which I have made copie: from another part and @™A provide theme 

Serial 4183 is of a nature that requires suspicion because it makes bi,b2 and b7D claim 
ae cume ts 

for 11 pages of "photos or various documents." Generally ‘sams obtained illicitly were 

photographed pether than xeroxed. In the JFK case there also is the question, has the means 
m _  ~themselves~/ 

of obtaining! thee asada already been disclosed? With a number of organizations and 

publications it has been disclosedeptmg with The docum guts. 
—_— 

Serial 4184 is described as a 9/1/66 "Laboratory Folder" of ¢ 381 pages, which would
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be quite a folder" One page is withheld wmmder Veteteeone: b1 and b7D. But with the next of desemptwns 
this naturef 4188, fof the 332 pages of the same date only Zz 163 are disclosed. The claim 

un we 

is to b7C. I suspect the FBI is interested in its ow privacy. Nothing on any one page 

reusonubly segregable? (In general the nature of the other Lab withholdings I'm not itemizing 

also is appealed.) 

Serial 4232, dated 10/ 26/66 is the subject of a prior appeal. f t is the providing 
Mas “ TVSh ene te fuel i teh wee 

of a transcript of the Ainority Report vecmeaiiel/ cLipped Ain advance of broadcast Wollowed 

by syndication. The copyright claim is inapplicable and the transcript wa: in any event 

later given away by WNEW-TV, 

++ would require galley proofs outside my experience for it t® take 140 of them to 

include the Look, excerpting of Manchester's Death of a Presiden e Both book and excerpting 

are readily available and there is no need to withhold anything except in the FBI's interest, 

The copyright claim is spurLouse Besides, with such operations there is a waiver in the 

advance distribution is quest of attention in other media to sel copies of the magazine 

and of the book. 

Serial 5474, 6/20/67, is described as "Material from Briefcase," of 119 pages, all 

withheld undew claim to b7C and De ‘a 

Consultation with the underlying refords, and there are two memos wi'th this number, 

' Makes it apparent that the privacy claim cannot extends to the very public figure, Gordon 

on 
Novel, who had apparently forgotten his attache case in a renkal ons 18 or 19/67. 

The attache case included tapes, wire recordings, etc.e, all connected with the 
: atleast one of, prominent) 
JFK assassination and the Yarrison games with it and his} backers. The material is largely 

public in artisan manner, having been made public in a number of appearances by Novel, 

his lawyer and other partisans. It appears that Novel was taping phone conversationse 
Mvelved severed 

The controversy ie byecn Gerrison and Wove1 Grbeneed ae Lowery ory | the CIA end 

major media elements. before it quieted down there was extensive treatment in Playboy, which 

led to multimillion dollar lawsuits and further extensive public attention to all kinds 

of details. So it apyears that with the possible exception of some phone conversations 

of which I have no knowledge there is really nothing appropriate to the ne a



There is no appropriateness to the 7D claim despite the uniquenegs of the recordings be- 

cause with the possible exception noted above their content has been bruited about 

extensively, including(by the FBI itself and in its HQ releases. This really extends to 

the Government leaking of Carrison's wedical records, Novel's broken marriage to a former 

beauty queen and details of normally more private nature. The amount of sex stuff that 

came out in public id hard to exaggerate. (s ee 524) 

Kelating to the date 9/1/66 above and the shifting of Lab records, so many pages of 

uuidescribed nature on that date, while it may have been normal it also coincides with the 

FBI's knowledge that there was to be an executive order requiring ee information 

to the National Archives and its general availability there. 

There is a series of claims for withholding relating to z= Bishop and his treacle, 

"The. Day Kennedy “as Shot." First 4 noticed is Serial 6106,There wieder 6202 ,6314,6255 Md 

6333, @Bae with varying desvriptions of manuscript, installment, etc. Copyright claim. 

What the FBI is covering is its involvement with Bishop, his book and its flattering 

content, as I believe I have already provided in prior appeals, including in C.A. 75-1996. 

The FBI want over his book and, while creating false paper to indicate the opposite, 

was helping hime It even arranged for him to get put up without cost in the spite 

of Fort Worth fetel rooms in which President and Mrs. Kennedy spent their last night, 

allegddly because it would be good public relations for the city. This is a nonsensical 

eover for a cheap bribe of a known sycophante 

Sonn 6872, 9/25/69 is 29 pages of "materials provided by source." B7C and D are 
all, with thhoif hin . 

claime Theré is no représentation of confidential source or of nothing reason= 

ably segregable. I beliete the source must be confidential or the information not be 

otherwise available, hard to imagine except in terms of illicit activity, and that for 

the most part there is little genuine privacy in what relates to the investigation of 

the JFK assassination. !rom.this worksheet all 29 pages are withheld. 

Yn checking Section 171 I find a single page that appears to cover these 29 Pggese 

No claim to exemption is noted on the page, which does have two obliterationse The first 

= to Potential Security Informants and is entitled to exemption. ie b 2-/ 0 106 O- LS / 2)



When the FBI saw an opportunity for wien mischief-making it passed around some of 

Novel&s more extreme nonsense, with regard to hurt to anyone and Without concern. for 

misleading and mnisinforming the President, the Attorney General or anyone else, qt 

also disclosed 62~109060-6940 and 5545, which are attachcd. 

If it disclosed the records based on which it provided this misinformation I have 

no rechllection of having seen them, 

Novel did not have to have a symbole He was in regular touch with tho FBI, which 

has provided no record 1've seen of anyone Me sunere ~ refusing to accept a call 

from him or refusing to talk to him. Even when he was a fugitive, when it sheltered him 

by not dislosing his wheredboutse For mere mortals this is a crime the FBI charges and 

based on suspicion of which it makes threatse 
wh ESE wus I came accross 62=1 09060-6864" by chance while preparing this so I attach \y& for 

a facet of the larger Novel/FBI picture. 

’ 

{ 
ie 

I also qppeal the withholdings.
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Next there is refe.-ence to one Hal Verb, of whom I have written you in: connection with 

my PA appeals and non-compliance by the San Francisco Field Off ice, which I knew had 5 

have a file on Hal because of his SWP activities. I asked that such files be searched for 

JFK and PA informations I have had no response. 

With the 1989 date on this record the firs paragraph seems to me to be inaccurate 
. . . won with a (art bane speech wm _ in reflecting that in connection with a he JFK assassination deme 

these PSI's attended a meeting of Verb's groupe There are two reasonse The @roup initially 

was pert of lane's self-promotion called "Citizens' Committee of Inquirye" He had abandoned 
S$ Fremneiscey 

his support of it when in 1966, or three years earlier, it invited me to Spee sr tn 

addition, by this date Lane was not sponsoring any JFK group. After the Shaw case decision 

he looked for other cows to milke 

_ The obliterated third paragraph appears to refer to the 29 pagese So first of all 

q appeal the denial of what is reasonably segregable in ite 

The last paragriBh begins, "A copy of these papers is forwarded for your informationoee" 

If these are papers distributed by Wor or the group there is no protection for them, 

If they were stolen then absent something quite unusual there also is no exemption that 

is appropriate. 

; Meanwhile, were these among the informants whose identities were disclosed in the 

SWP case or are they and these records withheld in the SWP case? 

4nd if the informations relates to the assassination should it be withheld? 

If it relates to members of the Verb group, is it not known? I have spotted references 

to some of them in other disclosed records ani some was not otherwise secrete ; 

The worksheet for 1654 Bives its date as 2/1/77 and describes "Enclosure to Pediman 

to Gallagher" memo of 53 pages, 33 withheld under an illegible claim and claim to b7C and D 

and referral of a single page to DOJ and 19 to CIA. "Senate documents" is addede 

ZB d Section 189 has an entirely inconsistent description in the single referral slip 

that plunder of two pages only and those referred to the CIA. No DOJ references 
respon : 

(Which reminds me of the failurg to my earlier apvcals from all denials of all DOJ 
referrals, wm 

wWekthbeddined,, There et 0 backlog and more time expired than if there were the largest
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D> 
backlog in government.) 

There is further inconsistency in the Pulky, which has a single referral slip of 

general nature, not identifying either the agency or the number of pages referred. There 

is reference to a single agency onlyf [Lu a: 1t) 

What appears to be the present cover refers to a Spiced set of files,"Excised 

Encls. Drawer at end of Warren Com ea a by some illegible writing. bo / hare the 

this file is not a Commission file. +t is Loe Sination file, 109060 rather 

L in Wot io Ho claed of fe 

What follows relates to the Senate Select (Church) Committee and in theory only 

to JFK assassination records, so there should be a separate claim for each withholding, 

FI names are withheld on the second page, claim to 7C. Also 3rd page, which identifies 

the inforuation as relating to the assassination. 

_ Nextjis a WFO record of the day after the assassination with withholdings the need 

and legitimacy of witich I question. There is little with which Andy St. George has not gone 

public relating to Castro and anti-Castro plotse 

Tne rexifocort ings withholdings for which no claim to exemption is noted. It also 

is of the day after the assassination. if holds information Congressional investigations 

lege was withheld from the Commissione I believe all such information, as the allegation 

Castro would have JFK killed, should be disclosed in keeping with FBI and Department 2 

representations about the nature of the releases and in response to my requestse 

lio Claim to exemption is noted on the next record, a Deloach wemo of the day of the 

‘assassination. lt is about a call to him by the leader of an anti-Castro group offering 

aligved information on.Oswald.e All such information was disclosed without any excisions 

priot to FCIA and should be now. In addition, given the disinformation role played by the 

anti-Castro organizations, many of which were connected with the CIA, there should be no 

protection for them and their misleading operations and allegations. They did launch 

persisting mythologdese | (cope J 

liost of the f ollowing pages relete to the Citizens Committee for a Free Cubaf well 

known :as CIA and cIA funded. The withhelders get so carried — with their withholding 

function they even withheld the registration requirec by law under the registration Act so
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The FBI appeaYS to hove a new referral slip from which it has eliminated space 
for indicating the agency to which referral was made> 

“n court the FLI and its counsel claim that if there is a referral the requester/ 
Plaintiff has no recourse from the court or the FBI, only from the agency to which 

referral was made, 
| 

If the requester/ pfaintirfr decides there is no choice but to follow the FBI/DI 
Catch 27 Exemption the switch to this kind of referral slip makes it impossible because 
the FBI withholds the idetfification of the agency to which it made the referal that 

was not acted on — in this case for going to two yearse
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people would know. Then, after not vitmotting Bee, it is withheld on the 8/9/63 
record. tiere thdnames ot those prominent people it used in solicitations and advertising 

and public relations are withheld, 

Serial 7755 is described as "Report of Interview," no date given, of 62 pages of 

which only 15 are disclosed. Again, copyright clifame 

In Section 191 there is none of this Serial. Even the worksheets ignore the Serial 

intirely, 14 aes in them. 

However, thete is the Big. The inteyview is of the nut Thomson and his wife oss 

10/8/74 7 it is represented only by a oo, does not even indicate the source. 

"Federal Government" ig stamped on it but no claim to exemption is made, therefore it 

must be disclosed. (I have no ee but historically all ie nutty stuff is important, 

As is the agency that would at oe fists waste that lind of time and effort.) What is not 
withheld is in the same typing, has no origin indicated ae a transcript of what is 

called an interview but is morepf a speech by Thorison on Koy radio, Phoenix, Arize 

i In the ,course of checking for 7654 I came upon 765% and the entirely improper and 

unjustisied withholdings in ite The garbage is from the Hind of one Howard Donahue. As 

those processing the records much later had to know from the content, all was being published 

in the Baltimore Sun am as Baltimore FO skewhi-here informed L/ Ha, it vespublsded 

this is a TAME row entirely baseless ~ in fact impossible ~ fabrication of a’ 

self-important ff gun nut wh@ is a crack shot | with a head to matche ti is as terrible a 

fefamation of the Secret Service as is possible, that it killed the Prosident. 

Now the FBI's files overflow with the allegation that "public source material" is 

provided. (Naturally, only public material. ) But knowing a oe about to appear nl would 
and o 

be very imum hurtful to individual Secret Service personnel ‘the:FEI failed to offer from 

its files "public source material" that would have Snded this monstrous business once and ama other reends 
far all - Photographs (proving the impossibility of the Donohue concoctions 

I believe this is enough to question the legitimacy of every FBI claim for the pro~ 

tection of the rights of its om personnel if not of all otherse It cannot consistently 

make such claims when it knew of this wretched business in advance and made no offerse
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a4 I would pike to have every relevant Fad recordg, wherever i may be, ina single file 
cs assault 

for historical purpose relating the Secret Service. I say this because Donakue was 
a 

also involved in testing for a CBS TV special and biceuee (ane of she nse . 
hers 

I regard this as an appeal, not a new request. The FBI S made partial and 

knowingly partial and defamatory disclosure. 

This reminds me of recovds not provided by the same Baltimore Field Off ice 

relating to my PA request, records I believe WFO and FBIHQ should have. 

William Manchester had a variant of Donohuets frightful mishmash in his book, I 

regarded it as a x rotten business, too, and I made some effort to counter it then, 

in the interest of history, of the Secret Service personnel who I am sure were dedicated 

men and of their families. My comments, defense if you will, appeared in the Baltin ore 

Sun, I believe were picked up by a wire service and were broadcast in Washingtone Having 

sect the nature and extent of the FBI's records of my public statements, réal and 

a as altered by the FBI, I believe it has records relating to my comments about 

Hanchester' s attack on the Segret Sertice escort and has not provided them. I now also til 

recall that % CBS News broadcast me on Manchester, originating in Los Angeles, 

# 4



Beginning at page 54 above after the attachment numbered &3 the records I refer to 
are not ettached, . lave rislei?4 the copics. If I find them befors sending this package 
I will provide them It i do not and your staff needs them to save time please let ve 
know and I will provide the copies by replacing thea from the originals that aa you 
know arc stored separately in the basement. 

After making copies of the Donohue/Bal tine re ub eseord I came vetuss quite = Leu 
other psges of relevant records I ald aot copy. 

I believe you have some knowledge of that matter from seeing the Sun. 
it became more apparent to ue in reading the other records that the ¥2I » OY Saving 

@ Bingle "public reeerd® word, could have avoided that Large deception of the eoumtry 
through the syndicated attention to that entirely unjustified and wronvebeaded wreiting 
and the injury to the Secret Service and its newed personnel and made a couscions 
decision not to do so. 

There may be no available records hearing on this but I would dike your staff to 
be alert to the possibility of theix saistence becsuce the Donohue articles colucide 
a time with Congressional aad other attention to the agencies invelved in Jik assasei- 
fation investigations. Tue nore attention was d<-veted to other agencics the Lesc thore 
would be to the FEI. 

Uther and much earlier records of similar nature Sxist ona f have interast i: them 
RG tera puted ohn - ae, 243 >. “ad 7 Fe Ai ee Bnd wove citeblished a seperate file of vel..tuc re ordse



These two records duplicate records I provided earlier. They are copies I made for 
you and forgot I'd made. The note I mite for myself when copying 62~109060—-4192 “is that 

at that point there were eight other similar meaningless recordse I believe these were 
made to be meaningless so that a4 normal search of the files would not disclose what 

they relate toe I have had a search of the records provided to me made to see if it is 

possible to determine which records were enclosed by the Lab and it is impossible, Yet 

the records must exist somewhere or the forwarded records are lost forever. Please note 
that as with Item 78 above the date here also is 9/1/66, which appears to be the time 
of a Lab unloading if not hiding. 

Some Lab records are relevant in some of my litigation. Before this date I had 
made FOIA reqhest fox Lab recordse 

Serial 62~109060-6594 was changed to 62-112771—1 on March 10, 1969. The reason — 
cannot be irrelevancy. This is not a usual practise. Duplicate filing is. I believe this 

record should be provideds # I have in ‘the past asked for others also removed from the 

So-called asvassination file, 

Also duplicating earlier appeal relating to referrals is the attached several 

workheet pages relating to Serials 168,169 and 238 of the so-called "Commission" file, 

62\109090 and to the FBI's having both tape and film, not merely stenographic transcripts, 
of, the Hoover and Belmont testimony before the Commission. From What to now has been made 

public I recall no disclosure that this was even possible. However, I regard the 

demeanor evidence of the Director as he gave this testimony to be quite important as 

history and would like copies. 

There is another dees of deliberate waste and escalation of FOIA costs in — 

vorkstieest tg is the referral to the CIA of the 29 pages of the already~printed 

CIA testimony. This is to Say that wore than a decade efter it became part of the public 
29 pages it 

domain by Government publication the FEI referred/withheld gage to the CIA. As a matter of 

fact the FOIA people even obliterated the formalities of witness introduction at the 

bottom of the last page of the Director's testimony. ud obmiat fy Ve the (1A hao neem atl te FB hy aot ating the Aaford of the pu Mc Lyman
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Three gttached records relate to FBI contact with Oswald and Oswald's with the FBI 

prior to the assassination and to my earlier appeals relating to now safely retired and 

atypically vocal SA Jemes P, Hosty. These are a worksheet for 105-82555-4313 mee EBF 3 

page 5932 of the typescript of the Commission testimony of also retired SA John Vain; 
and a pafe of am intorview log from 62-109060-7414X2 Part 1. (ae retired SA then 

being questioned is Urial E. Horton, Jr.) 

I have placed an X in the margin of the worksheet, to which I also added its identifi- 
except 3 of 

catione With the exception of thu cover page all/the records listed preceed the assassina- 

tion. Se gne in particular, of 10-18-63 is withheld in its entirety, as are others I also 

appeal, on claim to &. b7C and D. (I also appeal the b1 and b2 claims and the denial by 

referral. ) 

As I have indicated extiien, there is reason to have doubt about the Commission 

testimony by Hosty, particularly about when he received the Oswald file. There is testi- 

mouey to his having prepared this 10-18-63 memo, I believe, and there are references to 

it in other records. The claims to exemption are, I believe, quite inappropriate, parti=- 

cularly if Hosty Have any testimony relating to its content. There is no apparent need to 

Withhold if he wrote about only what he testified to, before the Commission, in the 

subsequent FBI internal investigation of the later Congressional inquiries, of which there 

word selerat. Withholding is also inappropriate if there is content to which he did not’ 

testify or about which he was not asked in the internal investigations 

I do not appeal the entry refer:ing to alleged coumaists, or 5/28/64. 

The testimony of rata ates that he made handwritten notes that have net been 

provided aud I believe should be, as also should any remaining Hosty notes of Oswala 
Fam Seems to 

family and/or related interviews, menos, etc. The testimony establis:heg the existence 

of the information I seek, (Hosty tld fhe lonmuscan he destry ed his wotes a mumth affer fle Crime, 

Hothing capsed more total silence within the FBI, where many knew of it, that Oswald's 

- going to sec Hesty just before the asoocclnation and leaving a note allegedly threatening 

in nature, which Hosty then destroyed aBter many others knew of ite The Withholding of 

any rolevent information, as on the log, I believe is inappropriate.



Seen no prior reference isfhe last typed material, that the Files and Communications 

Serial 256 off tle t2-109090 file, dated of 29/ 64, is of interest from its content 

and from added and 1 believe important notations. I thereSore provide A explanation in 

more Cetail for tizis part of the appeal. 

The memo was written two days after the release date of the Reporte. The date the 

first copies reached the FBI is the date the eport went to press, which is pretty fast 

seivice on a 90C-page volume. 

4s the hote I've added indicates this copy comes not from the main file but frou 

the bylkys, an EB, 

in its entirety the memo und its iecommendations were approved by the Director. 

to 
Of these of most intercst te me and a significant historical ons Gi oie I have 

Division "thoroughly" indexed byth the Report and the “ubsequent volumes. pigeon 

ldo) dee 
OF course this is an invaluable record and I do request it, motlas a new request, 

. a 
\at It 

but To esk you to forward hd as one if you disagrec, temeas part cof the promised dis- 

‘glosures by the BRS! Department and the FBI.emd Thy Aegutet wielded thdices 

G { Cnee extra copies ci ihe Report were obtained five were provided to this Division. . 

Sixteen copies were made of the memo. All are accounted for in the distribution noted. 
am : 

But not until 1972 is &shere any record of any destruction They it‘is noted that four 
onl 1 , 

copies'were destroyed. The otherf thercior: should exist and I would like copies of them. 

This eets to what + have asked of the F3I often, a search outside Ventral ie ecords for 

Anportent records oii i the various Divisions. dali Fhe FBI's readtion to the Report 

id important, historically important. The purpose of thc distribution of the memo and 

the printed copies was to inform and to obtain inform&tion as well as to prepare for 

what requires other records to exist. ‘ 

Aside from the leaking - and the F8I did leak coinciding with the release time of the 

Report, of which no records have been provided - the preparation of memos and other records 

was right and proper, in some senses necessarye I would regard as necessary any explanation 

the 3I made to the Attornéy General, for example, of (wat I regard as)unfair criticism of 

the rol by the Commission,



4 nétation relatin,: to the destructions on the first page refers to a record not 

provided, from a A ia file I believe should be searched and I ask that eck 4 AN 

it be searched. is 66-3206—1119, 

Why - . . . * 4 this notation, of more than Cight years after creation of the originul record, notes 

that the original apears not to be in Central records but in another pluce not all of 

_ which can be made out ou tics COPye ‘tf so this confirms my repeated ap,éal that Central 
Fg 

: « 
. Records seurches only are knowingly incomplete and cannot comply with ny requests or ruth ful 

pemult(altidavits of complianee in tg law suitse 

There is another partly legible notation indicatiny an index as of 11/64, on page i. 

I believe it Weuld be helpful to have an earlier gcneration copy on which the nota- 

tions are legible. They appear to be significant and important. This appears to be a 

remote generation copy of @ Gemeral Investigative Division copys If so then the notations 
TN ose 

"o> . . : : addéd by themmtkess to whom aa@=ebebee copies were sent likewise are itportant to have 

and understand, including as a guide to still withheld records. 

The udcond page appears to be of a different copy from its greater clarity. ft also 
‘ 

Has we different nunbe -s stamped on it. 

Serial 6642 of 62-109060, of 1/7/65, also requires some explanation because it is 

if; pert a self-scrving record and in part because it is written in a manner that masks 

actualities and provides a cover for the existing records not provided .s 

In e context that docs not linit it to his Division but includes the entire Bureau 

Branigan states the PZT "never investigated Clay Shaw nor did his name come up in the 

course of our investigation." 

e could get an argurient from Attorney General Clark, whg,told the press what the 

FUI had told trim (on leaving his confirmation hearing ), that Clay’ Shaw and Clay “ertrand 

were one and the same persone I was sought out about this by the press at the time it 

happened and remember it clourlye The Fil can, I am certain, provide you with a copy 

of the Washington Post's front-page story and uf tha Acetewle . 

Moreover, were this not true it is true that the FuI could not fave conducted any 
‘ 

investigation to identiiy Clay Bertrand without considering the possibility it was Shaw.



It was approved that FBI | not cover the sctual trial preceedings from the 

court roole Lowever, this does not wcen that “here was no life person there observing 

and reportingre 14 Gs my information that the service was rendered by the office of the 

United “tutes Attorney, wiio did have an obscrver presente (No records of any kind in 

any way reluting to this have been provided from any FBI or Departmental source.e) 

FEI records indicate that aside from news sources, the published stories, it would 

obtain ite information frou establi:hed sourcese Ho such records have been provided. 

The simplest explanation o. which + can think is that the information was filed ina 

different file than the three searched in “ew Orleans, Dillas or FBIHQ, 

Dalias, by the way, had a considerable interest in the Shaw trial, especially 

bevause the judge ruled thadt Dealey Plaza evidence was admissable, I have: personal 

knowledge oi this because while I had no association with the Shaw part of the case 

and never investigated him I had agreed to be the prosecution's Dealey Plaza expert. 

However, when 1 leuimed the nature oi the Shaw case for the first time the Sunday before 

the case began I withdrew, never entercd the courtroom and within a few days, before the 

jury was selected, left New Orleans, not to return for several years. 

Once again, FI coverage or Departnent coverage of the trial is not improper .e 

Quite aside from the propriety if not necessity of learning anything new relating to the 

assassination and bein;: able to observe deweanor and similar matter it is a fact that 

Garrison had made a multitude of wild charges against more than the FBI and had sub= 

poenaed FSI persommel. I thereiore believe records were created that bave not been 

provided, again possibly by filing outside the files reportedly searched.



Clay Shaw is now en essential part of the assassination history and of the FBI's 

invectigetion, wh-ther or not it investigated Shaw. Whether or not the FBI considered him 

aS a possible Clay Bertrand the Garvison prosecution and Shaw's trial and acquittal as 

well as Yarrison unsuccessful effort to prosecute him further were of moment to the FBI. 

4lthough the records provided indicates FBI detachment from the Shaw defense it was not 

that detached fron ite I have reported noeetings in the field office and I have informed 

you of the retraction relating to Shaw as Bertrand, if it can be called a retraction. 

I believe a1] records relating to Shaw, incbuding but not limited to what was told 

to the Departnent, particularly the Attomey General, are a significant part of the 

historical case. I believe all shoulda be disclosed now. 

If you revard this as a new request I also ask that you forward it to the FBI. But 

if the official promises with regard to disclosure have any meaning I believe this is not 

@ new requeste 

Full disclosure is important to the memory of Clay Shaw also. He was acquitted and _ alleged 
he did defeat an effort ic orosceule bin for perjury at his trial. (Which just happens to 

be an area of continued FBI withholding from the files I've read and from the N.O. files - 

as provided, unequivocally, ) 

7 There is little if anytiing of a personal nature about Shaw that is not public knowledge, 

ranging from his homosexunlity to Ivis nilotary career to his being at least a source for 

both the #:I and the CIA. There are published accounts of his performing other services, 

One of his plays made a movie. He was regarded as a man of culture and local distinction. 

He was also much maligned by Garrison and by others. 

4s I believe I told you my investigations in New Orleans did not include hime When 

I learned of the case Garrison was going to take to court, for the first time the Sunday 

before the questioning of prospective jurors began, 1 had nothing more to do with the 

matter anc lett New Crleans. I had agreed to be the prosecution's "Dealey Pjaza" expert 

but I never enetred the court room and never laid eyes on Shave 

This is not of inferest to me for my own work but I believe it is an important part of 

the historical case ené would like it to Le in the archive I leate and otherwise publicdy aves/a1
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92) 62—109060-6588 is not the only record relating to monitoring wy anc other 

appearances on WAVA end other vedio und PV stations. If I have not provided you with 

other copies amt I can. However, given the age of my PA request and the fact that 

long ago L took this matter, in particular and in general, up with the FBI, I believe 

it would be amie right and proper for them to make a Gelated diligent search and provide 

the recordse 

The Lab is amon: the means by which the FBI did this ond nade tran:criptse 

4mony the customers for FBI purpose was its Crine “ecords, meaning propaganda chief , 

to whom this record was addressede While his contacts have been careful to keep their 

word not to disclose the source the workings of the DeLouch operation have been visible 

for years. Earlier I referred to the “i nority Report matter at WITG as one illustrations 

(I have also proviced records reflecting the same operation in the New York Field Office 

and a4 similar one in San Francisco.) 

This record discloses the keeping of a taupe and the possibility of intending use 

of ite I would like cories of this and other tapes and/or tran:: ripts, both being gs 

pertinent to the assassination and PA recuestse 

There is a hand notation indicating another relevant recorde 

% 66,67 ant rhs uch files Shinde be Search thao wett 20 thie Y the NOMS Divisims, 

7 Jtril (ae [ wite earlier us hd tut aed jie
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fo Quin Shea froi Larold Weisberg JDK Agsas:cination a) cals 3/ 20/79 
& set of 62+1049U00 Worksheets, Lor Section 25 although the cover does not so 

indicate, roizinds me that the Mail intercepts by the Pustal Surviceg and the UIA 
Yor the tof is well known, having been testified to before and reported at 
great leusth by the Senate futelligence Comittee. i'va read that tcotimony. 

horeuver, well ove.: 15 years have nassede 

I sec no rWason fox any b1 claims for such records. I assume some of thhse 
in these buliys are inteceptse 

In more than a yeur and a half there has been no action on those referrals. 
(Sone are also to Cla}. 

There is a problem not within any exemptions the Cla has not becn f orthright about 
this. I believe it has failed ¢o acknowledge all the copies of intercepts it has. 

Bec not an £.0. provision requiring action by the feferriny: agency if after 
50 days ticre is no response on a refcrral of classified material? 

oy 

‘
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Wo yubin Shea lrom durolu deisvcrg JK asuussination apocals 5/20/79 

D} "Privacy"#is historical cases for newspaper editors who write page-1 articles 
2) Oswald's visit to the sbi and alleged threats against it and an 5A 

Prvioucly Tohave uritten to ask where the records rclating to the above-captioned 

gublek, ure. Frou the "previously proces.ed" notations in th: Dallas files and the 

absence oi any index or guide it was impussible to locate any such pecordse 

sy accident | have located soie but not all in th: voluminous See, not in con- 

secutive Serials. As of now £ have not located the PiI's own final ruport or ,the naterials 

it gathevea for its iutermal investigation. 1 have found many of what the UI regards as 

voy cea Nt have. . , as _ that arg 
ateidann ies cfe;mnces to the results of investigations of the matter not included in 

‘the stavemontse 

I attach page one only of 62-109060-7226K, It typifies all that is wrong, wasteIul 

and entirely unjustifiable in the F@'s attitude and processing of these records which are 

so e@barvasving to it. 

lake any kiaf of bet. you want: the withheld information is tiie neme Johnson and the 

-ne.cvaper The Dallas “ines-Herald. Now this is not an educated gues. from a subject experte 

t is beccuse all is public dottaine Thisbloarly is in the FBI files. It is in many if not 

mast of the statem:nts. Ii is in, very prominently in, the 8/31/75 issue of that paper, 

which wade a big front-page splash. The extensive attention inttudes Johnson's taking the 

entire matter up with PLIHQ, in a separate box as I revalle fl have Sine fowne this Stury vn Fal} 

But were none of this true, how cen these withholdings possibly be justified? And 

what need could have been served? Given the subject matter, carefully obscured in this 

seif-serving PSI covei-the-ass pener, how could the withholding be justified under any 

conditions? Is there anything that better fits the description of the Congress; of what can 

not be withheld? Of course, this is an historical case. Sofyou and through you the 

Department angperhaps in time the courts will have this view of the FiI's performance in 

histprical case maxinum disclosure. 
Oma televised — . 

There also was a public, House hearing on the mitter, about 11/756 this also is long 

vetor: the processing or the recordse 4: fact, one of the records + havi. found is the 

transcript of Adams' testimony, so the a Ve not have to have any other knowledge 

to know this was al. public domain. However, the statements’ L''ve reaa to now include #o 

specific references to the extensive pres. attention. Radio, rv, the Dallas papers, Sime 

Baguzine, the wire scrvices - all in the statements taken fro various FLI veople. All also 

read by those who perpetrated these withholdingse 

If by chance claim to 7D was made, that also is fraudulent, obviously. I'm not taking 

tine to check the vorkshuctse 

tou will recall that recently I've notefhow uusual it is that sone FBI people were 

sounding off to the press, one Juncs fotrick Hosty, Jre, in particular. He has since
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retired but his blabbing ol what bs not even good propaganda preceeded his retiremente 

+4 is not ovten that thc FBL tolepyatcs a public attack on a Congressional committée by 

a Special dA:ent and I can't imagine that many Special Agcnts within days of retirement 

have ever done this. lor can I imagine that Hosty endangered Wis retircusont by doing ite 

Whaat is involved is he suppression by the FBI of an extraordinary matter for almost 

a dogen yeaurse Dozens is) not more FSI people of all renks lmew about it and not one said 

a word until, by onc 9. those remarkable coincidences, the retirement ot the Dallas Sac 

was safe and sccurce Then only was there a leak to the Dallas paper less inclaned to pub- 

lis any criticism oi tle ofvicial account of the JIK assassinatiote 

It seons that th: only official candidate for avsas:ing, officially elected to that 

pS ee to the Dallus FBI ofiice two or threc days before the assassination. He 

asked to see Hosty, who was not in. So, without bothcrin;; to seal it, he left a note or 

Lictter for Hosty. With it cticking oartly out of the cnvclope the receptionist read ite 

Then the President was kiiled, Hosty head Uswald's name and recognized it as a 

case he had, and with what is agcribed as "the memory of an elephant," never once gave 

thought to this letter. It turns out that in all the varying accounts the one consistency 

is that it was a tnreate The more conmon versions of the threat have to do with the 

, boubing of the FsI ofzice and/or the police headquarters. Naturally the Fil assured 

‘the Warren Voucassion ca the country that wald hea: no history indicative of any 
bi FN 

tehdoncy fox violeuce. AMA Led noth wy 7 ths. Omd of le, Osta el was te lone ASSHSIIY a Jame 

Even when Hosty was rushed-over to interview Oswald, he claims, this note ever 

entered wy mind." 

| That this was wider ant ap wehensively known throughout the entire Dallas Field 

Ofiice is clear in tld Seemed I've reade Ti was known on high level’ in PBIHQe 

“here is more. Like Hosty's complaint prior to the leak to the papere His complaint 

Was mace in person to Director Kelley, who then made souwe inquiry no records of which 

I've yet secne (What cocg this do to any J claim?) Byt I think you need no mores (There are. 

@e othe: 7D mpm claingiritten on some of sh 

Until Watergate L never believe that any number of Americans could conspire and not 

peges I've reade) 

one of them let a word out. “Bis was years before Watergate. And oddly enough the Coimuhssion 

Was supvosedly investigating a report of Osuald's having an FBI connection, which the FBI 

and its Director assured the Coiuisiion was false. Only several of the SAs whose statoments 

I'tye just read state they understoud O:nvald Was a source or informant. So it is only 7 

natural that. elephantine memories shoulc fail and that none of these people would think 

of providing any information to what aftcr all was only a Presidential Comaission. Or to 

the FBI's own inspectows, one. of unofwas assigned to Dallas immediately. . 

“ porate Fie F Ls 59 Ie . 
In this councetion you wight find he content o: the Coruais..ion's 41/ 22/64 executive 

session transeript, te ou: they decided t. destroy. [vt is in Post ilorteme Ll



In fairness to the FBI I must tell you that two witnesses informed the Commission 

about Oswald's visit to the DFO and of his leaving a note there. So the Commission did 

know and it had ultimate responsibility. G Marina Os wd YY uth Z one. 

However, as you now know from the earlier attachments and as I knew all along the 

FLI did have the Conmission' s testimony and did go over it carefully, in FBIHQ as in the 

FOs. So the FBI also knew, aside from all the silent employees never censored for their 

silence, that Hosty had received a note from Oswald and that Oswald had been to the DFO. 

Unless records are withheld the FBI made no recoré of this matter at the time it 

went over the Commission's transcripts or at any time prior to the leak to the Dallas 

papere Quite exceptional, I think. I therefore assume thereds withholding, perhaps by 

storage in other files, and appeal the withholding. (One of my earlier requests includes 

this kind of information.)
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Yo wuin Sheu from lcoliu V sisberg JFK ascasuination records appeals 3/ 30/ 79 
{ 

luisuse of VOLA to withhold what was not withhelé before FOLTA +; Mo law enforcement purports 

The caption should remind you of a number of aduitions to my appeals in which I have 
provided proof over and over again that the FBI is now misusing the <act to withhol diag 
iuforuation that was not withi@éd prior to the Actes The published 26 volumes of theo 
Warvon Gorsdssion and its available records, stored in the National Archives, amy hotd cou nd les 
examplese 

Recently I have Given you copics of worksheets reflecting the identical malpractise 
plus the FBI's avarenes:; of ite 

Attached are the first four cover pages of one ov the records covered by thse 
Worksheets, PeTug 105-G2555, Serial 1.56, 

In varticular I dircet your attention to the penultimate paragraph on page C. 
There, as of 12/16/6% or a decade and a half apo, it is stated by the FBI that 

wuo to the gravity ol Ulis matter uni the fact that President LYNDON Bb. JOHNSON 
reque..ted the FQ conduct investigation and the Governor of the State of Texas 
vas also woundea at the time the President Was :ssassinated, it is felt that the 

_ Sources can be revealed without embarrassment in anticipation of possible dissemi- 
nation of this r.:porte 

. are being Despbte this those tcinds of sources now peed withheld although contemporan¢ousLy 
they were not withheld. I've marked a Tew illustrations in orange crayone 

The first such marking, at the top of page C, relates to the absence of iaw enforce~ 
ment purpose, a mattor I recall writing about recenily. Here there is reference to the fact 
emmpaetiee, that the case was originally regarded as AFO. I take it this means assasulting 
a federal officer, [fhe president Mth wo of included 1h Me /aw.) 

PBIHQ records arc explicit in stating that the statute was inupplickble. I believe 
this is included in the VeLoach memo on the Director's conference with William Manchester 
which I sent you recently. trmeckwtel 

However, the FI had to have sone cover fortScising a purcly local criminal case. 
The Director himsclf placed the tine of seizure at 1:10 Pee It was not until 7:25 that 
night that the new resident phoned th: Director and asked for a Presidential investiga- 
tion. das the Director testified to the Warren Commission, that lacked any law enforcement 

purposee 
. 

ft oeins clear that there was no law ent'orfement putpose thogsFOIA exemptions 

requirin a law enforcement purpose are not properly claimed with végard +0 these records 

and all others: like them 
s 



To Quin Shea from “urold Weisberg JFK assassination appeals 3/30/ 719 

"Rational Security" clains 

q5-aD Enclosed are Vite samples of a number of instances of "national security" 

claims being made’ for sph in the JFK assassination ne 

deme "ational security" “ias claimed for qm anonymous Letters gamely » . 

Because of the withholding it is not possible to be certain that the claims : 

are unjustified. However, they do appear to be inapporpriate, given the subject. . 

matter, the FBI's pretensions relating to its investigations and the Attorney Gey 

historical case determination. . . 

I regard this as ts waeicaeee | true of the very first evidence and the ob tenaton 

in the 11/23/63 recone, ‘iis was the day after the assassinations 

The bame Cadigan is wrktten on the copy. I believe he was a ‘questioned docu 

expert. Jevons was head of what was known as the pysics branch of the Labe . 

3 

‘ 

. y! Some Leb reondo y thea 
pro ore the S why act of Jitig atin, ¥// 
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Lo Quin Shea from Harold Weisberg JFK assassination r@écords appeals 3/30/79 
ilisuse of Exemption (b) (7) (e) 

While I have come to understand that to the FBI neither Acts of Congress nor ond. Le sand abhbea/ court decisions méan anything +emEEEL | & SBeenyThis stise of the claim to a 
* secret’ method I provide a copy of Dallas "Oswald" record 100-10461— 8501 from: 
Section 72. 

In this case it is also stupid for there could be no secrecy from what else is 
disclosed. 

Because I do not regard the FSI as stupid I regard this as its harassment and 
more of its voutriving false statistics to deceive and mislead the Congress while 
making unnecessary worl to deter all BOIA compliancee 

While the name Peck does not trigger certain recollection after more than a 
decade it reminds me of “name of a Jotrpit area woman who was supposed to have taken . 
motion pictures at the tanec of the ascassination. 

lly interest morc than a decade ago was in the photographs the FBI managed to avoid, 
an ‘area in which it has established diligence. 

i presume there are many women named Beck in the Yotroit area. 

But I dq not presuie that therc was necd or right.to withhold in this record under 
claim to Exemption e. 

. 
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More "national security" withholding, 

The withholding under national security claim for the tot contents, even the subject 
Lt, feo, 15 wihhel&- This page 

of the attached page, is so total I cannot neon a oltaton, now. appears to have 

come from one of vas ee goer byt it could have been provided in the King @se and 

despite the added eta teaiinhela in the JFK files, , 
I believe there must be some reasonably segregable content and appeal its denial. 

From the internal evidence this record was not classified untilZiong after my 

initial requests and after several FBI examinations of the entire assassination file. 

This is to say that the lack of classification cannot be attributed to a general failure 

of the FBI to classify its classified or allegely classified saa aca That fhe E. G4. 

to Yielated. - 



ed 
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: wel now burglar and a story all over the newspapers including rovided by he FEL. 

‘files, was aaenanvely ak [hae This began with Phelan's important Saturday Evening Post 

Garrison and what the Attorney Beneral was told by the FBI: 

‘provided, the FBI mth the name of Jim Phelan-aad ‘Al of that, from the FBI's own. 

in general are of information that is not properly ‘or)necessi ty withheld. a Es 5 

89-69— 3137, 3140 and 3141, attached; 62-109060- 5374, not attached. i 
G2- /09 “L6- Y 

The lengthy report, wee as of # 124 pp but actually of 130 in all, of which 22 

are withheld, is the FBIHQ file above. It is not in the N.O. records provided. bad isa 

record of separate historical importance in terms of Garrison and the functioning of the: 
nt 3/37. 

FBI when faced with the AG's request /llhi.le it has historical inportance as it exists 

what also is important is the existing infrPpmation the FBI had and has not disclosed to me = 

or to the AG himself, whether or not FBIHQ had the information. 

report has stneluded/ 
The ee sixContent from PBI interviews not in the New Orleans files provided, as with 

Dean Andrews and Layton Maxtons and others, I think Bringuier and Quiroga Mong theme. 

Some of the information under the Houma raid heading was not provided. 
th this vr rm fhe ; 

ere are fewer but still unnecessary and unjustified withholdings eiesemben Jf I have 

time I'll include a couple of samples. These withholdings are of information disclosed ae 

ie FBI itsglf and of the public domains One I believe I've addressed earlier related to 

the source on Vernon Bundy. Another withholds the name of John "The baptist" Cancler," 
Those 

Under the Cuban "Training Camps" (ppe 96 ff) the FBI omits its own reported part in 

a 1/31/63 raid on one, its own investigations, including of Ricardo Davis! camp and those 

involved in it and information, not secret for years, that it obtained from other polices 

In selection from what was not provided, records relating to what fren Seer 
i althvugh 

[t 
article and the extensive ancillary treatment, amd extended to Phelan's open part in the 

© 
« 

Shaw defense. ‘ . 

Omitted in the report and from the N.O. records provided is the “FEI' sg” own, "Clay | 

Bertrand" investigation, two which I've made earlier reference. Ditto for its investigation 

of the 544 Camp{ Street address, which Oswald used mt a btatrg “fof. 

Sa, Fe 

fron



7 . Throughout this ref port what the FBI arbitrarily and capriciously ‘withholds elsewhere 
is not withheld, such information as the complete identifications of police and pro~ 

secutorial and other officials of various ranks and positions, aside from the Garrison 

people. Until FOIA such information was not withheld. Once the FBI spotted the possibility 

of misuse of FOIA it sieZzed upon it to make spurious claims to need, to withhold and harass 

and to burden the courts while inflating everyones costs. But in this report the informa~ 

tion was not withheld and i have held no accounts of calamatous consequences. You 

will find examples under the Houma raid q@dd elsewhereaw this hapnt , 

103) In the same Section but not part of the report is Serial 5355, attached. When the 
FBI had political motive, getting licks in against Garrison, it did not withhold this 

private source and there were no dire resultse This also is the kind of information 

never Within my experience withhiga until the FBI wanted to misuse FOIA. It has always 

bec known pan such parsonsegpe as the heads of private security organizations always 

cqoperated with the Puls But the FBI, arbitrarily and Capriciously, has with some con= 

sistency and persistence made spurious (b)(7)(C) and (D) claims to withhold this kind 

of intomatd an ataed ily ofr iater. 

With regard to its alleged concern for privacy I call your attention to the note 

addea by the Domestic Intelligence Division, It not only identifies Ferrie as a homo- 

sexual, which amounts to a defamation of all homosexuals, but it also identifies both 

of his companions as homosexuals. At least one either is not homosexual or is also hetero- 

sexual. Alvin Beauboeuf was married years ago, as I recall by 1967 or 1968, I have no 

fecollection about the other, Melvin Coffey. But if the FBI can disclose this without 

Claiming privacy, what can it legitimately withhold in an historical case on privacy claim? 

With regard to Gordon Novel, who takedup much space in this report, there are repeated 

references to his being a sour, regular FBI contact with him not limited to the NO FO. 

I believe there is reference to reports not provided by NO FO. I have appealed some of the 

104) Withholdings relating to him. I told you he claimed to have had CIA connection. The attached 

page from this section repeats that and refers to the litigation in which I said so much



became public knowledge. It is interesting Fiat when the alleged Garrison record of 
psychiatric problems while in military service{ which follewed his brief period as 
an FBI Sa) was leaked, it was done through Novel'e lawyers Obviously these are confix 
dential records and were available from some official who could tap the St, Touis GSA 
files. There was an immediate announcement that the Government would investigate itself, 
I have seen no report of this self~investigation of the leak, through Novel, who was 
fighting being called before the grand jury, as this record shows, and was involved in 
a large vivil suit. 

(105— th connection with my appeal relating to the Novel tapes I attach from the same Section 
a 9366 and the related LEM of 6/9/67. You will see the disclosure of sources, by 

name and sidpaee and among other information for which claim to exemption if frequently 
made a list of those taped by Novel. These include the then Governor and close assistants 
and associates, « Audeoy the one who sat on the Shaw CASE y and pplice of varying ranks, 
(Lf I am not mistaken these and other similar records plus the tapes themselves and the 
retords with them constitute proof of illegal éeuema® acts waive Lhe FBI placed no “ef uf A th orm bth hin 

one pak olichese (sind ths Deoarnent did not prosecute. ‘his I take it is standard practise for those ms 
who : have po connection with the FBI or CIA.) 

“Not relating to this report or those mentioned in it but related to other unjustified 
107). withholdings from New Orleans record is the attached inventory page identified by a copy 

oe the cover of that volume. Item 415 verifies What I told you in an appeal above, that 
the identification of the printer’ was known and public and een phe name Csbome vas used 
in having the printing done. (Osborne is the name of a mentee Ciena.) 

Keesler Kield, EG Item 4214 which reports Oswald's specialized sadae As with : wht 
eG his security classifieati r he FBI managed to avgid in reporting Nap 6xamination of lie BL advanced Oswald's military record, has managed not to pr6vide the records. of thissspecialized: 

training either in the Dallas or Now Orleans records or those I've examined from FBIHQ 

files or the Warren Commission records. I assume the FBI obtained them and appeal the 
denial. Oswald had a high security clearnace. No FBI recor@ I've seen thentions this, 

For your information and addressing possible motive for Withholding: the records



provided to the Warren Commission and published by it reflect that Oswald had only a 
Confidential clearnfice , upon completion of his earlier and initial specialized training, at 
Jacksonville. The end of 1966 I received information that Oswald in fact had Top Secret 
and Crypto clearances, remarkable for an alleged "red" who received Russian and allegedly 
subversive literature openly and also was studying Russian, I immediately confirmed that 

he had to have had at least Secret clearance, the word of his then commissioned officer 

superior in the Marines, a Lieutenant Dohovan the FEI found and interviewed.e (I do not 
recall that, or if, the FRI reports I've seen include this.) Since then I have obtained, 
not from the FBI, proof that Oswald did have to have Top Secret clearance at tge least, 

Which is what + published in 1967. After which the military file on the JFK assassination 
was destroyed. So for both reasons, the Clearance and the destruction, I regard the withe 

holding of Ne oat 2 Field records as quite important and appeal it and any related 
withholdings. 

Related to my earlier appeals regarding Bringuier and Pena I attach a page fron 62— 

| 109060 Section 135 from which the last two lines are withhold without noting of the 

exemptions ud ote Pe polding. I appeal ite The records of all these people are 
“ public. "Riley" is Reily;" Santanana is Emilio Santana.)
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Serial 4199 EBF is a nulti-part bulky of the 62-109060 file. In Part 3 there is 
reference to photographs I do not recall seeing and am certain I did not see at the 
Archives when I asked to examine that photo file years agoe Attached for identification 
is the August 7, 1964 letter to the Commission, 

In more than a year my appeal relating to all the thotographs has not been acted 
upone The FBI did not make the required appointment for me before I appealed go I could 
arrange to examine the photographs. I therefore have had no Opportunity to examine 
any of the photographs other than those I saw at the Archives or the few that have been 
provided, 

With regard to these, which the FBI does not identify as to time or place or what 
they include, I woula epmpaciate xeroxese I do not want to ask for color print until I 
see if the photographs have research or historical values, . 

tn the course of reviewing records recently I learned what I believe had been kept 
Secret relating to slides male from the Zapruder motion pictures It was known that Life 
Magazine made 35 mm. slide for the Commission, and the Commission's record shows no more,: 
However, Life also provided the FBI with a set, made from the ictal film, which means 
they are the clearest possible photographs of the assassination and this" quite valuable. 

I would like this part of my appeal acted upon because of the value and clarity , 
of liess stills. (The printed versions show printing screen on magnification and are 
black-and-white copies made by the FBI, ) While I would prefer color prints if the FBI 
Can provide them good copies of the slides will be acceptable substitutes. | 

I have an adequate print of the entire movie and thus do not ask for ite 
I will not reproduce these photographs (as I could from my movie if I desired). I 

have printed selected frames from the Commission's printed copies without protest from 
Zapruder, who was then alive, any of his ReBES of Life, Which has surrendered its rights. 
(Exhibit 885, Volume 18.) 

U do want the pictures to include the material between the sprocket holes, which is 
not included in the original FBI Copy, made from a copy made in Vallase


